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آغازتغییرات مدیران استانداری هرمزگانآغازتغییرات مدیران استانداری هرمزگان
با حکم استاندار هرمزگان تغییرات مدیریتی در سطح یک معاونت و ۲ مدیرکل  استانداری، ۵ فرمانداری و 

۱۱ پست مشورتی استاندار ابلاغ شد

تیترهای امروز

 تاریکی ونا امنی 
کوچه های محلات 

هرمزگان؛ استانی فقیر در زمینه 
آموزش و پرورش

 فروش بلیت قطارهای مسافری فروش بلیت قطارهای مسافری
 با افزایش  با افزایش 2525 درصدی   درصدی  

 مهارت های استفاده امن
 از فضای مجازی 
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گروه خبر // محمد آشوری تازیانی، استاندار 
در  جداگانه،  احکامــی  صدور  با  هرمزگان، 
فرمانداران  مشــاوران،  معاونان،  ســطوح 
 و مدیــران کل تغییــرات گســترده ای را

 انجام داد.
بــه گزارش خبرنــگار دریا ، محمد آشــوری 
تازیانی در نشستی با حضور معاونان، مشاوران، 
مدیران کل اســتانداری و فرمانــداران با تأکید 
بــر رویکرد تحولی در مدیریــت، گفت: تغییر، 
ذات تحولی مدیریت اســت که طی بازاندیشی، 
ارزیابــی، انتخاب خردمندانه براســاس مطالبه 
جمعی و حفظ منزلــت افراد الگویی برای اداره 
اســتان و پیگیری ماموریت ها تعریف شده که 
 نتیجه آن کارآمدی و خدمتگزاری بیشتر و بهتر

 به مردم باشد.
وی با اشاره به اینکه تغییر دولت ها و جابجایی 
مســئولیت ها در نظام جمهوری اسلامی امری 
مکرر اســت، افزود: آنچه مهم اســت، پایبندی 
به اصول، عقاید و ارزش های بنیادی اســت چه 
کسانی که می آیند و چه کسانی که می روند، هر 
دو باید یک نوع نگاه عقلانی و منطقی را حاکم 

کنند.
آشــوری تازیانی تاکید کــرد: در این الگوی 
جابجایی افراد از محل خدمتی به محل خدمتی 
دیگر، عقلانیــت، عدالت، انصــاف و رعایت 
ارزش های انسانی و مدیریتی سرلوحه کار خود 

بوده است.
اســتاندار هرمزگان با بیــان اینکه هدف از این 
تغییرات، افزایش ســرمایه اجتماعی اســتان و 
بهبود خدمت رســانی به مردم اســت، گفت: ما 
فرصت آزمون و خطا نداریم باید با برنامه ریزی، 

آموزش و ارتقای ســطح  دانــش و توانمندی 
کارکنان دولت، فرصت ها را شناسایی و تهدیدات 
را رفع کنیم. وی با تاکید بر اینکه نیروهای بومی  
اســتان از توانمندی های بالایــی برخوردارند، 
افزود: از زحمات مدیران دلسوزی که تاکنون در 
مسیر توسعه استان و خدمت به مردم لحظه ای و 
ذره ای از تــلاش فروگذاری نکرده اند، قدردانی 
می کنم و بــرای مدیران جدید  در خدمتگزاری 
به مردم، اجرای برنامه های توسعه ای هرمزگان 
و افزایش سرمایه های اجتماعی آرزوی موفقیت 
دارم.گفتنی است در این جلسه با حکم استاندار 
هرمــزگان تغییــرات مدیریتی در ســطح یک 
معاونت و ۲ مدیرکل  استانداری، ۵ فرمانداری و 
۱۱ پست مشورتی استاندار ابلاغ شد، بر اساس 
این احکام:احمد نفیســی به عنوان سرپرســت 
امنیتی و اجتماعی استانداری  معاونت سیاسی، 

هرمزگان منصوب شد.
 احســان کامرانی بعنوان قائم مقام استاندار در 
امور آموزشی و پژوهشــی و دستیار ارشد در 
اجرای برنامه ها و سیاست های توسعه دریامحور 

منصوب شد.
احمد پویافر به ســمت سرپرســت فرمانداری 

بندرعباس منصوب شد.
احمــد جمــال الدینی بــه عنوان سرپرســت 

فرمانداری جاسک منصوب شد.
محمد سالاری پور به سمت سرپرست فرمانداری 

حاجی آباد منصوب شد.
حســین امیر تیموری به ســمت سرپرســت 

فرمانداری قشم منصوب شد.
احسان ســالمی به عنوان سرپرست فرمانداری 

شهرستان پارسیان منصوب شد.
محمد کمالی به عنوان سرپرســت دفتر استاندار 

هرمــزگان و روابط عمومی همچنین مشــاور 
حقوقی استاندار منصوب شد.

محمد احمدی به عنوان مشــاور اســتاندار و 
سرپرســت مدیریت اتباع و مهاجرین خارجی 

استانداری هرمزگان منصوب شد.
در حوزه مشــاورین اســتاندار نیز تغییرات و 

انتصاباتی بدین شرح صورت گرفت:
حجت الاسلام والمســلمین محمد اعتمادی با 
حفظ ســمت در اداره کل بازرســی ، به عنوان 
مشــاور اســتاندار امور فرهنگی و قرآنی نیز 

منصوب شد.
هدی صالحی به عنوان مشاور استاندار امور اهل 

سنت منصوب شد.
سارا توکلی به عنوان مشــاور استاندار توسعه 

منابع انسانی منصوب شد.
مســتوره اباذر پور به عنوان مشاور استاندار در 

امور رفاهیات کارکنان منصوب شد.
عباس مرادی به عنوان مشــاورعالی استاندار و 

رییس گروه مشاورین منصوب شد.
صمد حمزه ای به عنوان مشاور استاندار در امور 

شیلات و محیط زیست منصوب شد.
شــکیب ذوالقیاس به عنوان مشاور استاندار در 

امور توسعه صنعتی منصوب شد.
رضا کمالی زرکانی به عنوان مشاور استاندار در 

امور رسانه ای منصوب شد.
 محمد دلپسند به عنوان مشاور استاندار در امور 

راهبردی منصوب شد.
لازم به ذکراست استاندار هرمزگان از تلاش های 
خالصانــه علی مهرانــی و علی خرم نســب 
فرمانداران شهرســتان های جاسک و حاجی 
 آباد که به افتخار بازنشســتگی نائل می شــوند 

قدردانی کرد.

تبدیل درمان به رؤیا برای کارگران! ریا
: د

س
عک

آغازتغییرات مدیران استانداری هرمزگان

4

گروه خبر // مدیر کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای استان 
پل  احداث  گفــت:  هرمزگان 
رودخانه  روی  بــر  خورگــو 
فصلی، ارتباط دائمی همراه با 
ایمنی مناسب را در پی خواهد 

داشت.
به گــزارش خبرنــگار دریا ، 
عباس شــرفی مدیر این اداره 
کل از تسریع در روند عملیات 
اجرایی پل خورگــو خبر داد 
و گفت: با شــدت بارش ها و 
جاری شدن مسیل ها و روان 
آب هــا، تــردد خودروها و 

اهالی محلی از آبنمای موجود 
محور فرعی خورگو به سختی 
 و با شــرایط خطرنــاک انجام 
می شود، که پس از ارزیابی ها 
انجام شده ساخت  مطالعات  و 
پل خورگو در اردیبهشــت ماه 
 ســال جاری آغاز و عملیاتی

 شد. 
عباس شــرفی اضافه کرد: این 
پل با مشخصات فنی ۸ دهانه 
۲۰ متــری و طول ۱۶۰ متر با 
مبلــغ قراردادی بیــش از ۹۰ 
میلیارد تومان، دارای پیشرفت 

فیزیکی ۳۰ درصد است.

بــا  کــرد:  عنــوان   وی 
برنامه ریزی های انجام شــده 
برای تکمیل و بهره برداری از 
پروژه تا شهریور ماه سال آینده، 
تسریع در روند عملیات ساخت 
با افزایش اکیپ های اجرایی در 

دستور کار قرار دارد.
این مقام مســئول بیــان کرد: 
ســبب  خورگو  پــل  احداث 
حذف نقطه حادثه خیز، کاهش 
ســوانح و تلفات جــاده ای و 
ایجــاد ارتباط دائمــی همراه 
 با ایمنــی مناســب را در پی

 خواهد داشت.

احداث پل خورگو؛ ارتباط دائمی و ایمنی مناسب

 گروه خبر //  فرماندار قشــم گفت: افزایش نرخ شــناورها 
مشمول ساکنین جزیره و افراد دارای کارت شهروندی نیست 
و صرفا برای بخش گردشگری و اتباع خارجی اعمال می شود.

محمد محمدحســینی تختی، اظهار کرد: افزایش نرخ ها در ستاد 
تنظیم بازار استان که به دبیری سازمان صمت برگزار می شود تائید 
می شود، در این ستاد پیشنهادهایی ارائه می شود و پیش از تصویب 
موضوع از زوایای مختلف بررســی و پــس از تجزیه و تحلیل، 

تصمیم نهایی گرفته می شود.
به گفته وی، با توجه به اینکه قشــم، جزیره ای گردشــگر پذیر و 
دارای اســکله مسافربری است ما هم در ستاد تنظیم بازار حضور 

داریم، اما تصمیم نهایی به عهده ما نیست.
حسینی خاطرنشــان کرد: در کنار گردشگری بخشی از ساکنین 

جزیره برای کار، تحصیل و یا درمان روزانه درحال تردد هســتند 
افزایــش قیمت برای آن ها هم تأثیرگذار خواهد بود، البته افزایش 
نرخ جدید مشمول ساکنین جزیره و افراد دارای کارت شهروندی 
نیســت و صرفاً برای بخش گردشــگری و اتباع خارجی اعمال 

می شود.
فرماندار قشم گفت: افرادی که کارت شهروندی دارند مانند گذشته 
می توانند از آن استفاده کنند و فعلًا افزایش قیمتی برای آنها نداریم، 
البته به نظر من تک نرخی شدن راهکار مناسبت تری خواهد بود. 
به نظر من به جای داشتن نرخ های متفاوت تحت عناوین مختلف 
مانند کارت شهروندی، قشم وندی یا تحت پوششی ها، می توان نرخ 

را آزاد کرده و برای افراد جامعه هدف یارانه تخصیص داد.
به گــزارش مهر، وی تاکیــد کــرد: شــناورداران می توانند با 

تشــکیل تعاونی هــا و صندوق های پشــتیبان، چالش های خود 
را کاهــش دهند. بــا توجه به اینکــه هزینه هایــی مانند تأمین 
ســوخت، اورهال و تعمیر شــناورها هزینه بر و با نرخ ارز است، 
 تشــکیل تعاونی و خرید ملزومات می تواند برای شــناورداران 

کمک کننده باشد.

توضیحات فرماندار قشم درباره افزایش نرخ بلیت شناورها

  از زحمــات مدیــران دلســوزی که تاکنون در مســیر توســعه اســتان 
و خدمــت بــه مــردم لحظــه ای و ذره ای از تــاش فروگــذاری نکرده اند، 
قدردانــی می کنم و بــرای مدیران جدیــد  در خدمتگزاری به مــردم، اجرای 
 برنامه های توســعه ای هرمــزگان و افزایــش ســرمایه های اجتماعی آرزوی

 موفقیت دارم.

  در ایــن الگوی جابجایی افراد از محل خدمتی به محل خدمتی دیگر، عقانیت، 
عدالت، انصاف و رعایت ارزش های انسانی و مدیریتی سرلوحه کار خود بوده است.

  مــا فرصت آزمــون و خطا نداریم باید بــا برنامه ریزی، آمــوزش و ارتقای 
 ســطح  دانش و توانمندی کارکنان دولت، فرصت ها را شناســایی و تهدیدات را

 رفع کنیم.
آگهی حراج حضوری

 صفحه  صفحه 66 را بخوانید را بخوانید
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کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده 
به میدان شهدا نبش خیابان دانش ساختمان 

بنی هاشمی واحد 2

Aba Beton Sahel

با حضور استاندار هرمزگان صورت گرفتبا حضور استاندار هرمزگان صورت گرفت

آغاز ساختآغاز ساخت واحد بخار نیروگاه آلومینیوم المهدی
صفحه  صفحه  88  را بخوانید  را بخوانید

امام جمعه بندرعباس:

هدف اصلی دشمنان،ایجاد 
ناامنی در کشور است
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گشایش نمایشگاه عرضه مستقیم 
کالا ویژه ماه رمضان در بندرعباس
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معاون حقوقی رئیس جمهوری:
توسعه گردشگری در سیستان و بلوچستان 

سرعت خواهد گرفت

 گروه سیاســی // معاون حقوقی رئیس جمهوری گفت با 
مقدمات لازم فراهم شــده امیدواریم تا توسعه گردشگری در 
استان سیستان و بلوچستان سرعت بیشتری بگیرد. به گزارش 
ایســنا ، حجت الاسلام و المسلمین مجید انصاری در حاشیه 
بازدید از غرفه سیستان و بلوچستان در هجدهمین نمایشگاه 
بین المللی گردشگری تهران بیان کرد: با اجرای سیاست های 
دریا محور برای استان های ساحلی به فراخور موقعیت هایی 
که دارند قرار است این استان ها مرکز توسعه سرمایه گذاری، 
جذب جمعیت و در نهایت توســعه همه جانبه ایران در آینده 
قرار بگیرند.معــاون حقوقی رئیس جمهــوری افزود: نقش 
اقتصاد گردشگری در سرمایه گذاری های کشور از اولویت و 
برجستگی بیشــتری برخوردار است چون با توجه به ساحل 
گســترده، تنوع اقلیم و جاذبه های گردشگری مختلفی که در 
سواحل مکران و خصوصاً استان سیستان و بلوچستان وجود 
داشته و ســرمایه گذاری کمتری که اقتصادی گردشگری نیاز 
دارد می توان از پتانســیل بخش خصوصی و سرمایه گذاری 
در این حوزه نهایت اســتفاده را برد.او ادامــه داد: دولت به 
صورت جدی مصمم اســت تا موانع سرمایه گذاری در حوزه 
گردشــگری مرتفع، صدور مجوزهای گردشگری تسهیل و 
زیرساخت های لازم از جمله راه ها و مسیرهای ارتباطی و... 
را با کمک بخش خصوصی ایجاد کند.به گفته حجت الاسلام 
و المســلمین انصاری، خوشبختانه اقدام رئیس جمهوری در 
انتصاب استاندار بومی اهل منطقه و از برادران اهل سنت بلوچ 
و تیم مدیریت موجود استان امیدواریم تا توسعه گردشگری در 

سیستان و بلوچستان سرعت بیشتری بگیرد.

سیاسی

خبـر

گروه سیاسی // از آنجا که افراطی ها وخالص سازان 
شکست خورده در انتخابات چشم هایشان را بسته  
و تمایلی ندارند واقعیات  را مشاهده کنند، کار را به 
جایی رســانده اند که رئیس جمهور پزشکیان خود 
حرف اول و آخر را زد تا بگوید وقتی پای به صحنه 
نهاده تا آخر خواهد ماند و مرد عمل و »میدان« است.  
از زمانی که بهارستان را به سمت پاستور ترک کرد، یک 
هدف مشخص داشــت و آن پایان دادن به اختلافات و 
تفرقه افکنی ها با ایجاد وفاق ملی برای حل مشــکلات 
مردم و ساخت و آبادانی ایرانِ سربلند بود، به همین جهت 
در ایام تبلیغات شــعاری نداد که نتواند به آن عمل کند، 
همانند دوره مســئولیت وزارت بهداشت و یا نمایندگی 
مردم در مجلس فقط به دنبال رفع دغدغه ها و مشکلات 
بود و می گفت ما به اندازه کافی برنامه و قانون داریم و اگر 
به همین برنامه هفتم توسعه و منشور تعیین شده از سوی 

رهبری عمل کنیم کارهای شایان توجهی انجام می شود.

پزشکیان وقتی از وفاق سخن گفت در عمل پیاده کرد و 
بدون توجه به کارشکنی ها و نق زدن ها، کابینه ای تشکیل 
داد که در آن همه ســلایق مختلف سیاسی از اصولگرا، 
اصلاح طلب، اعتدالی و مدیران دولت ســیزدهم حضور 
دارند به این دلیل که ایران را برای همه ایرانیان می خواهد. 
بر همگرایی و همدلی قوا تاکید می کند و براین باور است 
که اگر چتر اتحاد گشوده شود با وحدت می توان گام های 
مهمی را برای کشور و مردم برداشت، براین اساس است 
که جلسات سران سه قوه منظم در دفتر کارش ـ واقع در 
پاســتور ـ برگزار می شود و خود و مدیران ارشد دولتش 
را از دوقطبی ســازی، حاشیه سازی و تفرقه افکنی پرهیز 
می دهد و فقط وفقط کار بــرای مردم و حفظ وحدت و 
انســجام برای ساختن ایران را سرلوحه برنامه های خود 

قرار داده است.
کاروانِ وفاق را از اســتانی به اســتان دیگر می برد تا با 
شــنیدن صدای بی صدایان دســتورات لازم برای گره 
گشــایی معضلات آنهــا را صادر کند، خــود را مقید به 
پروتکل ها نمی داند، چون نمی خواهد فاصله ای بین او با 
مردم شکل گیرد؛ در سفر به سیستان به راحتی و به دور 
از پروتکل های رسمی و تشریفاتی کنار پیرزن سیستانی 
نشست و ارتباط صمیمانه ای با وی برقرار کرد. در همین 
ســفر اخیر به بوشهر هنگامی که معاون اجرایی و دوست 
قدیمی اش، در زیر باران بالاسر شخص دوم کشور چتر 
قرار داد گفت که نیازی نیست! همه خیس می شوند ما هم 

خیس شویم.

شــوربختانه تحرکات »مسعود پزشکیان« به مذاق برخی 
خوش نمی آید و با شــایعه پراکنی و ایرادگیری از لحن 
مردمی و صداقتش در سخن گفتن، به دنبال پارازیت در 
مسیر دولت چهاردهم هستند و هرازگاهی اخبار جعلی به 
صورت گســترده پخش می شود تا القا کنند دولت وی با 
بحران رو به رو شــده است؛ از استعفای رئیس کل بانک 

مرکزی گرفته تا کناره گیری شخص رئیس جمهور!

یکی از ویژگی های این موج خبری، استفاده از شبکه های 
اجتماعی برای گسترش سریع و هدفمند شایعات بود. در 
میان افرادی که بــه این ماجرا دامن زدند، به عنوان مثال 
یک بلاگر معروف اینستاگرامی به نام آیسان که در آمریکا 
زندگی می کند، در این زمینه نقشی ایفا کرد. وی با تعریف 
یک داستان، به این شــایعه جانی تازه بخشید. در یکی 
از اســتوری هایش، آیســان ادعا کرد که در خواب دیده 
است همســر رئیس جمهور گفته: »دوست ندارم همسرم 
رئیس جمهور باشــد. به او بگویید استعفا کند.« این نوع 
روایت پردازی همزمان با مطرح بودن چنین ســوژه ایی 
در شبکه های اجتماعی نشان از برنامه ریزی شده بودن 
این ماجرا داشــت اما همان مقطع دولتی ها آب پاکی را 
برروی دستان شــایعه پردازان ریختند و از چهره اصلی 

آنان رونمایی کردند.
علی ربیعی دستیار اجتماعی رئیس جمهور، در واکنش به 
این موج، در حســاب شخصی خود نوشت: »این روزها 
مطلبی راجع به استعفا، هرچند کم اثر و محدود در فضای 
مجازی دیدم. چنین مواضعی در داخل و انتشار آن به این 
سرعت برایم غریب بود. در صحبتی که با چند کارشناس 
فضای مجازی داشــتم، با پیگیری اولین توییت دریافتیم 
سرنخ اولیه موضوع اســتعفای رئیس جمهور و دولت، از 
ســوی گروه های خارج نشین منتشر شده و با یک هدف 
عملیات روانی در داخل دنبال شــده اســت. متاسفم که 
چقدر با سرعت مخالفان کینه ای دولت، همسو با این افراد 

می شوند.«
علی احمد نیا سرپرســت امور اطلاع رســانی شــورای 
اطلاع رســانی دولت نیز به یک نکته مهم دیگری اشاره 
کرده بود و آن اینکه، دولت به دروغ های شــاخدار مثل 
اســتعفای رئیس جمهور با هدف جــذب فالوور، توجه 

نمی کند و گرفتارحاشیه ها نمی شود.
این اظهارات نشان می داد که دولتی ها،منشأ این شایعات را 
در خارج از کشور و بخشی از یک کمپین هماهنگ روانی 
می دانند. ربیعی همچنین به نقش برخی فعالان داخلی در 
تقویت این شایعات اشاره و از هم صدایی ناخواسته آنان با 

اهداف مخرب خارجی ابراز تأسف کرد.
وی اواخر بهمن ماه در جلســه شورای هماهنگی روابط 
عمومی های کشور با بیان اینکه در جنگ نابرابر رسانه ای 
قرار داریم و تلاش رسانه های خارجی معاند این است که 
امید مــردم از دولت را ناامید کنند، گفت که در داخل نیز 
رسانه های رقبای دولت هم در راستای سیاست تخریبی 
براندازها عمل می کنند و شایعه استعفای رئیس جمهور را 
که بارها مطرح کردند و طی چند روز اخیر مجدداً مطرح 
کردند تا بلبشــویی ایجاد شود و نگذارند دولت کار کند. 
در حالی که آقای پزشکیان نمادی از صداقت و صراحت 

شده اند.
رئیس جمهور هم ترجیح داد به مســائل مهمتری بپردازد 
و در ســخنانش در ســالگرد پیروزی انقلاب اســلامی 
نکاتی را علیه آمریکا بیــان کرد که با تمجید مقام معظم 
رهبری رو به رو شــد، آنجا که حضــرت آقا در دیدار 
دانشمندان، مسئولان و متخصصان صنعت دفاعی کشور 
ضمن قدردانی حضور باشــکوه مردم در جشن انقلاب، 
ســخنان صریح و راهگشای رئیس جمهور در مراسم ۲۲ 
بهمن را مکمل حرکت عظیــم ملت خواندند و فرمودند: 
 رئیس جمهور محترم حرف دل مردم و آنچه را لازم بود، 

بیان کرد.
امــا از آنجا که افراطی ها و خالص ســازان شکســت 
خورده نمــی خواهند واقعیت هــا را بپذیرند، نمی دانند 
 و چشم هایشــان را بســته اند و همچنــان آب در هاون
 می کوبند، کار را به جایی رســاندند که پزشکیان خود 
حرف اول و آخر را زد تا بگوید وقتی پای به صحنه نهاده 

تا آخر خواهد ماند و مرد عمل و »میدان« است.
منادی وفاق ملی ۲۴ بهمن ماه در جمع اقشار مختلف مردم 
بوشــهر با بیان اینکه در زمان انتخابات شعار ندادم، بلکه 
باور و اعتقاد خود را بیان کردم، الان هم بر همان باور و 
اعتقاد هســتم. به دنبال رئیس جمهور شدن نبوده ام اما به 
دنبال عزت و سربلندی و افتخار اسلام، دین و کشورمان 

هستم و تا آخر خواهم ماند، تاکید کرد: لیاقت ایران بالاتر 
از این اســت و ما قادریم کشورمان را با همکاری شما، 
نخبگان و دانشــمندان، تولیدکنندگان و با همبستگی به 

عزت و سربلندی برسانیم و این کار را خواهیم کرد.

حال چرا عده ای همواره بر شایعه ســازی و اســتعفای 
رئیس جمهور دامن می زنند؟

ابراهیم رضایی نماینده مردم دشتستان در مجلس و فعال 
سیاســی اصولگرا که در ایام تبلیغــات در جریان رقیب 
رئیس جمهور فعالیت می کرد، درباره شایعه استعفای رئیس 
جمهور گفت: ایشــان رئیس جمهور منتخب مردم ایران 
هســتند که طی یک فرآیند دمکراتیک و مردم سالاری 
دینی به عنوان رئیس جمهور انتخاب شدند و طبق قانون 

اساسی سوگند یاد کردند.
او در عین حال طرح شــایعه استعفای پزشکیان، را کار 
افــراد مریض و معلوم الحال می داند و می گوید: پاســخ 
رئیــس جمهور به این افراد معنادار بود و بهتر اســت که 

چنین شایعاتی در جامعه پخش نکنند.
امــا یک فعال سیاســی اصلاح طلب کــه در انتخابات 
چهاردهم از کاندیداتوری پزشکیان حمایت می کرد تحلیل 

دیگری ارائه می دهد.
اسماعیلی دوســتی در گفت وگویی با ایرنا، با بیان اینکه 
پزشــکیان با عملکرد مبتنی بر صداقت و اقتدار، توانسته  
موفقیت های فراوانی کسب کند، گفت: ما امروز درگیر دو 
نوع افراط در کشور هســتیم، افراط  خارجی و متاسفانه 
افراط داخلی. بسیار جالب است که افراطیون در یک نقطه 
مشترک به یکدیگر می رسند باور دارم که آقای پزشکیان 
و تیم ایشان نباید به افراطیون داخلی توجه کنند و باید کار 
خــود ادامه دهند. افراطیون خارجی هم در نهایت به این 
نتیجه خواهند رسید که نمی توانند در برابر خواست مردم 

قد علم کنند و یا خدای نکرده به کشور آسیبی برسانند.
آنچه مشخص اســت امروز جریان های مختلف سیاسی 
از اصولگــرا گرفته تــا اصلاح طلــب و اعتدالی براین 
باور هســتند که باید همگان به ســکاندار دستگاه اجرا 
که حقیتا مســئولیت خطیری هم عهده دار اســت کمک 
کنند؛ فقط افراطیون داخلی و اپوزیســیون خارج نشین 
هستند که به هرشــکل ممکن می خواهند ماهی خود را 
در این فضا صید کنند، اما خوشــبختانه اظهارات رئیس 
جمهور در بوشــهر خط بطلانی بر شایعه ســازان بود و 
به همگان ثابت کرد که پزشــکیان بــرای احیای امید از 
 دست رفته مردم و ســاختن دوباره ایران آمده و تا آخر 

خواهد ماند./ایرنا

خط بطلان بر شایعه سازی خالص سازانخط بطلان بر شایعه سازی خالص سازان

گروه سیاســی // ســفیر ایــران در 
لبنان گفت: به شــرطی با درخواســت 
به  لبنانی  هوایــی  خطــوط  پــرواز 
ایــران موافقت می کنیم کــه در پرواز 
مانع گــذاری ایرانــی   هواپیماهــای 

 نشود.
 به گزارش جام جــم آنلاین، مجتبی امانی، 

ســفیر ایران در لبنان در مورد لغو پروازهای 
تهران به بیروت گفت: شــب گذشته مجوز 
دو پــروازی که به صــورت هفتگی و منظم 
از ایران به ســمت بیروت می رفتند از سوی 
دولت لبنان در پنج شنبه و جمعه لغو شد.وی 
افــزود: پیگیری هایی در ایــن زمینه انجام 
دادیم؛ البتــه دولت لبنان قــول داده بود که 
این پروازها انجام شــود اما لغو این پروازها 
منجر شــد تا مســافران لبنانی که در قالب 
 کاروان های زیارتی هستند، در فرودگاه تهران

 معطل شدند.
ســفیر ایران در لبنــان در ادامــه بیان کرد: 

ناگفته نماند که لغو این پروازها همزمان شد 
با اظهارات ســخنگوی رژیم صهیونیستی و 
ادعای او مبنی بر اینکه این دو هواپیما حامل 
کالاهای غیرقانونی است.امانی گفت: دولت 
لبنان تقاضا کرده اســت کــه یک هواپیمای 
دیگر جایگزین هواپیمای ایرانی شود؛ البته ما 
از برقراری پروازهای خطوط لبنانی استقبال 
می کنیم؛ اما نه به این شکل که پرواز ایرانی لغو 
شــود.وی اظهار کرد: ما با درخواست دولت 
لبنان موافق هستیم به شرطی که دولت لبنان 
 نیز مانع گذاری در برابــر پروازهای ایرانی

 نداشته باشد.

شرط ایران برای پروازهای لبنان 

گروه سیاسی // وزیر دفاع با بیان اینکه با حدود هزار و ۴۰۰ شرکت دانش 
بنیان و ۸ هزار شــرکت خصوصی همکاری داریم، گفت: وزارت دفاع و 
پشتیبانی نیروهای مسلح پشتیبان و محرک شرکت های دانش بنیان و 

خصوصی است و از محصولات آنها قطعا استفاده می کند.
امیر ســرتیپ خلبان »عزیز نصیرزاده« وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح 
در حاشیه بازدید از چهارمین نمایشگاه بین المللی ایران ژئو که در محل دائمی 
نمایشگاه های بین المللی تهران در حال برگزاری است، ضمن تبریک ولادت امام 
عصر )عج( اظهار داشت: بشریت برای اینکه بتواند در آسایش و رفاه زندگی کند 
و زیست بوم مناسبی داشته باشد و حاکمان بتوانند حکیمانه حکمرانی کنند نیاز 
به پایش و رصد مســتمر جغرافیای اطراف خود از سطح زمین ، ارتفاع بینهایت 
و اعماق زمین را دارند تا قادر باشــد تا حد امکان از رویدادهای ناگوار طبیعی 
پیشگیری کرده و نیز از تخریب زیست بوم خود جلوگیری نماید .امیر سرتیپ 
نصیرزاده ادامه داد: برای انجام این کار نیاز به داده است و باید این اطلاعات جمع 
آوری، پایش و تجزیه و تحلیل شــود و پس از ذخیره شدن به ذینفعان توزیع 
کنند تا مورد اســتفاده قرار گیرد.وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح افزود: 
نمایشــگاه بین المللی ایران ژئو در جهت رصد، جمع آوری، پایش و تجزیه و 
تحلیل  اطلاعات، تولید نرم افزار و ســخت افزار تشــکیل شده و شرکت ها و 

غرفه ها دســتاوردهای علمی و تخصصی خود را در معرض نمایش گذاشتند.
 وی یادآور شــد: سازمان جغرافیایی نیروهای مسلح متولی برگزاری نمایشگاه

 بین المللی ایران ژئو  است که همه سازمان ها، شرکت های دانش بنیان در کنار 
 جوانــان متخصص و با اراده گرد هم آمدند و در کنار یکدیگر تجربیات خود را 
 به اشتراک می گذارند.امیر سرتیپ نصیرزاده با بیان اینکه شرکت های حاضر در نمایشگاه 
بیــن المللی ایران ژئو می توانند نیازهای کشــور و نیروهای مســلح را تامین 
کنند، عنوان کرد: دســتاوردهای خوبی در این نمایشــگاه توســط شرکت ها 
 ارائه شــده اســت که قابلیت  صادرات به کشورهای دوســت و هم پیمان را 
دارند.وی با تاکید بر اینکه وزارت دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح پشتیبان و 
 محرک شرکت های دانش بنیان و خصوصی است و از محصولات آنها قطعا استفاده
 می کند، یادآور شــد: برخی شرکت ها در طول بازدید از نمایشگاه بین المللی 
ایران ژئو مطالبی را مطرح کردند که اصلی ترین آنها در جهت معرفی و شناخته 
شدن در سطح جامعه بود تا نهادها و ادارات بتوانند از توانمندی ها و تولیدات آنها 
استفاده کنند. به گزارش فارس، امیر سرتیپ نصیرزاده در ادامه درباره همکاری 
وزارت دفاع و پشــتیبانی نیروهای مسلح با شرکت های دانش بنیان افزود: این 
 وزارتخانه با حدود هزار و ۴۰۰ شرکت دانش بنیان و ۸ هزار شرکت خصوصی

 همکاری دارد.

وزیر دفاع:

با1400 شرکت دانش بنیان همکاری داریم

امور  وزارت  // ســخنگوی  گروه سیاسی 
تحقیرآمیز  و  نامناســب  رفتــار  خارجه 
دولت آمریکا با مهاجــران از جمله برخی 
اتبــاع ایرانی را ناموجــه و خلاف موازین 
 حقــوق بشــر دانســت و آن را تقبیح 

کرد. 
 اســماعیل بقائی با اشــاره بــه اهمیت رعایت 
هنجارهای بین المللی مربوط به رفتار با مهاجران، 

برخورد خشــن و غیرانســانی با اتباع ایرانی را 
غیرقابل قبول دانســت و تاکید کــرد که وزارت 
امور خارجه بر اســاس وظایف قانونی خود از 
هیچ کوششی برای حمایت از حقوق اتباع ایرانی 
دریغ نمی کند و بر همین اســاس دســتورالعمل  
مقتضی به دفتر حفاظت منافع ایران در واشنگتن 
و دیگر نمایندگی های دیپلماتیک و کنسولی ایران 
در آمریکای جنوبی برای هرگونه مســاعدت به 

هموطنان طردشده از آمریکا ابلاغ شده است.
وی افزود: ایران وطن همه ایرانیان است و هموطنانمان 
 می توانند آزادانه به میهن خود بازگشــته و تردد 

داشته باشند.
بــه گزارش جام جم آنلاین  ، بقائی تصریح کرد: 
وزارت امــور خارجه آماده تســهیل این امر و 
مساعدت جهت رفع هرگونه مشکلی در این رابطه 

می باشد.

 بقائی رفتار نامناسب آمریکا با مهاجران 
و برخی اتباع ایرانی را تقبیح کرد 

آگهی مزایده اموال غیرمنقول)اسناد رهنی( 
 به موجب پرونده اجرائی کلاسه ۹8۰۰۰64 ششدانگ عرصه و اعیان ثبتی پلاک ۱۱۹46 فرعی از ۱۹3۹ اصلی یک قطعه مغازه با کاربری تجاری مفروز و مجزا شده از 384 
فرعی از اصلی قطعه ۱۲ به مساحت ۱8.34 متر مربع واقع در قشم- مجتمع مرجان-همکف- قطعه ۱۲ ،همکف به حدود شمالا دیواریست مشترک بطول چهار متر و چهل 
و پنج سانتیمتر به واحد تجاری قطعه ۱3 شرقا : در سه قسمت، که قسمت دوم آن شمالی، است. اول درب و دیوار است بطول یک متر و پانزده سانتیمتر به راهرو دوم دیوار 
و پنجره است بطول نود سانتیمتر به راهرو سوم درب و دیوار است بطول دو متر و چهل و پنج سانتیمتر به راهرو جنوبا: دیواریست مشترک بطول پنج متر و سی و پنج 
سانتیمتر به واحد تجاری قطعه ۱۱ غربا : دبواریست مشترک بحلول سه متر و شصت و پنج سانتیمتر به واحد تجاری قطعه بمالکیت طیب رضوانی رمچاهی فرزند محمد 
شماره شناسنامه ۱3۹3 تاریخ تولد ۱3۵۹ صادره از قشم دارای شماره ملی 34۵۹۲4۰۰۰8 ششدانگ با شماره مستند مالکیت ۵۹۹38 تاریخ ۱3۹۲/۰8/۲7دفترخانه اسناد 
رسمی شماره ۲4شهر  قشم استان هرمزگان ،موضوع سند مالکیت المثنی بشماره چایی 6۹433۱ سری به سال ۹4 با شماره دفتر الکترونیکی۱3۹۵۲۰3۲3۰۵6۰۰۱۵8۱ ثبت 
گردیده و حقوق ارتفاقی: طبق قانون تملک آپارتمانها و آئین نامه اجرایی آن می باشد دو مورد  بازداشت دائم بموجب دستور شماره7/۲4۲3 مورخ ۱3۹۹/۰6/۱۹ صادره از 
ریاست محترم اجرای ثبت قشم  واحد اجرا در تاریخ ۱3۹۹/۰6/۱۹ به میزان شش دانگ عرصه و اعیان به نفع شرکت سیمان هرمزگان بازداشت می باشد. بموجب دستور 

شماره 3۱۹۵۵ مورخ۱4۰3/۱۱/۰۵صادره از مدیر محترم اداره امور مالیاتی قشم به نفع مدیر محترم اداره امور مالیاتی قشم برای مالکیت طیب رضوانی رمچاهی بازداشت می باشد رهنی شماره ۱۱8۵ 6و 
شماره سیستمی۰۵۲۲3۰۵6۰۰۱7۲4-۱3۹۲ مورخ۱3۹۲/۱۰/۱7 دفترخانه  اسناد رسمی شماره ۲4 شهر قشم که بنفع بانک سامان شعبه جزیره قشم به مبلغ 3.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰  ریال به مدت ۱۵ سال ثبت 
شده و حسب  اعلام بستانکار وثیقه موردرهن تا تاریخ۱4۰3/۱۲/۲۹  در پوشش بیمه می باشد. طبق نظر کارشناسی رسمی، به مبلغ۱۵/۵8۹/۰۰۰/۰۰ ریال ارزیابی شده و پلاک فوق بصورت یک واحد 
تجاری در طبقه همکف مجتمع تجاری مرجان در طبقه همکف واقع شده است و نمای بیرونی ساختمان با سیمان سفید و ابزار  و شیشه سکوریت می باشد کف سنگ، سانتی دیوار ها با دیوار پوش ، 
سیستم سرمایشی کولر اسپیلیت، در حال حاضر با حذف راهرو ضلع شرقی و همچنین حذف تیغه های پیرامونی واحد موردنظر و قطعات مجاور به صورت مجموعه پست بانک در حال بهره برداری 
است و عملا در محل قطعه مورد نظر  به صورت مجزا رویت نگردید و مدارکی دال بر تجمیع ارائه نگردید و پلاک فوق از ساعت ۹ الی ۱۲ روز دوشنبه مورخ۱4۰3/۱۲/۱3  در اداره ثبت اسناد و املاک 
، واقع در قشم - میدان حافظ - بلوار مشاهیر پشت دادگستری از طریق مزایده به فروش می رسد مزایده از مبلغ پانزده  میلیاردو پانصد و  هشتاد و نه میلیون ریال شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی 
نقدا فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به  آب، برق، گاز، اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد ونیز بدهی های مالیاتی 
و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت  هزینه های فوق از محل 
مازاد به برنده مسترد خواهد شد  و نیم عشر و حق مزایده وصول می گردد  ضمنا شرکت در جلسه مزایده منوط به  به تودیع ده درصدمبلغ پایه مزایده به صندوق ثبت می باشد و همچنین خریدار بایستی 
تا پنج روز پس از مزایده مابقی )ما به التفاوت( مبلغ مزایده را به حساب اداره ثبت واریز نماید در غیر  این صورت مزایده تجدید و مبلغ تودیعی به حساب خزانه واریز خواهد شد.۱4۰3/۱۱۹۵ م/الف  

 تاریخ انتشار:یکشنبه ۱4۰3/۱۱/۲8
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آگهی مزایده اموال غیرمنقول)اسناد رهنی( 
به موجب پرونده اجرائی کلاسه ۹7۰۰383 شدانگ عرصه و اعیان ثبتی پلاک ۲۱۱7۹ فرعی از ۱۹3۹ اصلی یک قطعه آپارتمان نوع ملک طلق با کاربری 
مفروز و مجزا شده از 384 فرعی قطعه ۲۵ به مساحت 33.۹7 متر مربع واقع در قشم - طبقه اول - مجتمع تجاری مرجان، طبقه اول با قدرالسهم از عرصه و 
مشاعات و سایر مشترکات به حدود شمالا دیواریست مشترک بطول چهار متر و پنجاه و سه سانتیمتر به اپارتمان قطعه ۲4 شرقا : دیواریست بطول هفت متر 
و پنجاه سانتیمتر جنوبا : در دو قسمت اول دیواریست مشترک بطول چهار متر و پنج سانتیمتر به آپارتمان قطعه ۲6 دوم بطول چهل و هشت سانتیمتر به راه 
پله و راهرو غربا : درب و دیوار و پنجره ای است بطول هفت متر و پنجاه سانتیمتر به راه پله و راهرو بمالکیت محمد رضوانی رمچاهی فرزند علی شماره 
شناسنامه ۱۰۹8 تاریخ تولد ۱333 صادره از قشم دارای شماره ملی 34۵۹۲37۰۹۰ ششدانگ با شماره مستند مالکیت ۱۲۰۲3 تاریخ۱38۹/۰۹/۰7موضوع 
سند مالکیت اصلی بشماره چاپی 38۵73۲ سری به سال ۹۰ که در صفحه 3۵ دفتر املاک جک ۱6۹ ذیل شماره ۲۲۱۹۱ ثبت گردیده حقوق ارتفاقی طبق 
قانون تملک آپارتمانها و آئین نامه اجرایی آن و رهنی شماره ۵8۰34 و شماره سیستمی ۱3۹۲۰۵۲۲3۰۵6۰۰۰۵۱6 مورخ ۱3۹۲/۰۵/3۰ دفترخانه اسناد رسمی 
شماره ۲4 شهر قشم که بنفع بانک سامان شعبه جزیره قشم به مبلغ۱.8۱۱.۰۰۰.۰۰۰ ریال به مدت ۱۵ سال ثبت شده و رهنی شماره 67۲7۵ و شماره سیستمی 

۱3۹3۰۵۲۲3۰۵6۰۰۲۰67 مورخ۱3۹3/۰7/۱۲ دفترخانه اسناد  رسمی شماره ۲4 شهر قشم که بنفع بانک سامان شعبه جزیره قشم به مبلغ۱.7۵۰.۰۰۰.۰۰۰ریال به مدت ۱۵ سال ثبت شده 
و حسب اعلام بستانکار وثیقه موردرهن تا تاریخ ۱4۰3/۱۲/3۰ در پوشش بیمه می باشد. طبق نظر کارشناسی رسمی، به مبلغ۱۱/۵۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال ارزیابی شده و پلاک فوق بصورت 
یک آپارتمان که بر اساس پایان کار ابرازی به شماره ۱۰۵7۹ مورخ ۱38۱/7/8 طبقه اول مجتمع تجاری و اداری می باشد که در زمان بازدید واحد مذکور با چندین واحد دیگر ادغام 
گردیده است و در حال حاضر لوازم رستوران در فضای داخلی آن موجود و نمای بیرونی ساختمان با سیمان سفید و ابزار و سکوریت می باشد فاقد آسانسور بوده و دسترسی از طریق راه 
پله می باشد و پلاک فوق از ساعت ۹ الی ۱۲ روز چهارشنبه مورخ۱4۰3/۱۲/8 در اداره ثبت اسناد و املاک، واقع در قشم- میدان حافظ -بلوار مشاهیر- پشت دادگستری از طریق مزایده 
به فروش می رسد. مزایده از مبلغ یازده میلیارد و پانصد و پنجاه میلیون ریال شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقداً فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به 
آب، برق ،گاز اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه 
رقم قطعی  آن معلوم شده یا نشده باشد  به عهده برنده مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد  به برنده مسترد خواهد شد و نیم 
عشر و حق مزایده نقدا وصول می گردد ضمنا، شرکت در جلسه مزایده منوط به تودیع  ده درصد مبلغ پایه مزابده به صندوق  تبت می باشد و همچنین خریدار بایستی تا پنج روز پس 
از مزایده ما بقی )مابه التفاوت ( مبلغ مزایده را به حساب اداره ثبت واریز نماید در غیر این صورت مزایده تجدید و مبلغ تودیعی به حساب خزانه واریز خواهد شد.۱4۰3/۱۱۹7 م.الف
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تاریکی وناامنی کوچه های محلات 

 تاریکی و عدم وجود روشــنایی مناسب در کوچه ها و 
خیابان های محلات حاشیه نشین و بافت های فرسوده استان 
هرمزگان، یکی از مســائل جدی اســت که باعث افزایش 
ناامنی و جرائم و نارضایتی ســاکنان در این مناطق شــده 
است و دســتگاه های نظارتی و متولیان پیشگیری از جرم 
در اســتان بایســتی به این موضوع توجه و اقدامات لازم 
 را داشــته باشــند . تاریکی کوچه هــا و معابر و همچنین

 باریکی شان و تنگی کوچه ها در این مناطق باعث شده تا 
کوچه ها به پاتوق معتادان، مواد و مشروب فروشان و اراذل 
و اوباش تبدیل شده و زمینه ساز بروز جرائم مختلفی همچون 
سرقت و زورگیری و ناامنی می شود. تأمین روشنایی مناسب 
در این محلات می تواند بــه کاهش جرائم و ارتقای امنیت 
کمک کند. همچنین، با توجه به تاکید استاندار هرمزگان در 
نشست خبری اخیرشان، نیاز است که از ظرفیت بنگاه های 
اقتصادی برای بهبود وضعیت روشنایی و ارتقای امنیت در 
این محلات با بازگشــایی معابر اســتفاده شود. تاریکی و 
نبود روشنایی مناســب در کوچه ها و خیابان های محلات 
حاشیه نشین و بافت های فرســوده، باعث افزایش ناامنی و 
بروز جرائمی همچون سرقت، زورگیری و خشونت می شود. 
افراد ســودجو و مجرمان از این تاریکی بهره برداری کرده 
و به راحتی به انجام اعمال مجرمانه می پردازند. بســیاری 
از کوچه های تنــگ و تاریک به محلی برای تجمع معتادان 
و مواد و مشــروب فروشان تبدیل شــده است. این افراد با 
استفاده از تاریکی، به راحتی به فعالیت های غیرقانونی خود 
می پردازند و آرامش و امنیت ساکنان را به خطر می اندازند. 
نبود روشنایی مناسب در محلات حاشیه نشین و بافت های 
فرســوده، باعث کاهش کیفیت زندگی ســاکنان می شود. 
افراد به دلیل ترس از ناامنــی و وقوع جرائم، نمی توانند به 
راحتــی در این محلات تردد کنند و این مســئله به کاهش 
رفاه اجتماعی منجر می شــود. برخی از ســاکنان مجبورند 
با نور تلفن همراه و یا چراغ دســتی در شب ها تردد کنند 
که گاهی درکمین ســارقان و اراذل قرار می گیرند. یکی از 
راهکارهــای اصلی برای کاهش جرائم و افزایش امنیت در 
محلات حاشیه نشین و بافت های فرسوده، تأمین روشنایی 
مناسب اســت. نصب چراغ های روشــنایی در کوچه ها و 
خیابان ها، می تواند به کاهش نقاط تاریک و افزایش امنیت 
ساکنان کمک کند. بازگشــایی معابر و لاین بندی کوچه ها 
می تواند به بهبود وضعیت روشنایی و تسهیل در تردد ساکنان 
و همچنین تکمیــل طرح هایی مانند شــبکه جمع آوری 
فاضلاب ،گازکشی ،جمع آوری زباله ، حضور خودروهای 
امدادرسان آتش نشانی ، اورژانس و پلیس و.... کمک کند. 
این اقدام می تواند به کاهش تجمع افراد سودجو و مجرمان 
در این مناطق منجر شود و امنیت را افزایش دهد. بنگاه های 
اقتصادی می توانند نقش مهمی در بازگشــایی معابر و بهبود 
وضعیت روشنایی و امنیت محلات حاشیه نشین و بافت های 
فرسوده ایفا کنند. با تأمین منابع مالی و همکاری با نهادهای 
ذی ربط، این بنگاه ها می توانند به نصب چراغ های روشنایی، 
بازگشــایی معابر و ارتقای امنیــت در این محلات کمک 
کنند.ســاکنان محلات حاشیه نشین و بافت های فرسوده نیز 
می توانند با همکاری و همبستگی محلی، به بهبود وضعیت 
روشــنایی و امنیت کمک کنند. تشکیل شوراهای محلی و 
مشــارکت در تصمیم گیری ها، می تواند به افزایش احساس 
امنیت و همبستگی اجتماعی منجر شود.مسئولان و نهادهای 
ذی ربط نقش مهمی در بهبود وضعیت روشــنایی و امنیت 
محلات حاشیه نشین و بافت های فرســوده دارند. استاندار 
هرمزگان در نشست خبری اخیرشان نیز بر انجام بازگشایی 
معابر با مشارکت های اجتماعی صنایع تاکید داشته و اعلام 
کرده اند که باید از ظرفیــت بنگاه های اقتصادی و نهادهای 
مختلف استفاده شود.مسئولان و نهادهای ذی ربط باید بودجه 
و منابع مالی کافی برای تأمین روشــنایی و بهبود وضعیت 
معابر در محلات حاشیه نشین و بافت های فرسوده اختصاص 
دهند. ایــن اقدام می تواند به کاهش جرائم و افزایش امنیت 
کمک کند.مسئولان باید با هماهنگی و همکاری بین نهادهای 
مختلف نظیر شهرداری، نیروی انتظامی و شرکت های تأمین 
روشنایی، به بهبود وضعیت روشنایی و امنیت در این محلات 
بپردازند. این همکاری می تواند به افزایش اثربخشی اقدامات 
و کاهــش نقاط تاریک و ناامن منجر شود.مســئولان باید 
با نظارت و پیگیری مداوم بر وضعیت روشــنایی و امنیت 
محلات حاشیه نشین و بافت های فرسوده، از بهبود و تداوم 
ایــن وضعیت اطمینان حاصل کنند. ایــن اقدام می تواند به 
کاهش جرائــم و افزایش امنیت کمک کنــد.در یک کلام 
تاریکی و نبود روشنایی مناسب در کوچه ها و خیابان های 
محلات حاشیه نشین و بافت های فرسوده استان هرمزگان، 
یکی از مســائل جدی اســت که باعث افزایــش ناامنی و 
جرائم می شود. تأمین روشنایی مناسب، بازگشایی معابر و 
لاین بندی کوچه ها، استفاده از ظرفیت بنگاه های اقتصادی و 
تعاون و همبستگی محلی می تواند به بهبود وضعیت روشنایی 
و امنیــت در این محلات کمک کند. مســئولان و نهادهای 
ذی ربط نیز باید با تخصیص بودجه و منابع مالی، هماهنگی 
و همــکاری بین نهادها و نظارت و پیگیری مداوم، به بهبود 
وضعیت روشنایی و ارتقای امنیت در این محلات بپردازند. با 
تحقق این اقدامات، می توان به ارتقای امنیت و خدمات دهی 
در محلات حاشیه نشــین و بافت های فرسوده کمک کرد و 

زندگی بهتری را برای ساکنان این مناطق فراهم کرد.
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سرمقاله

خبری

گروه خبر //  آیت الله محمــد عبادی زاده،  در خطبه های 
نماز جمعه این هفته بندرعباس با تقدیر از حضور گسترده 
مردم در راهپیمایی ۲۲ بهمن، گفت: که ملت ایران با درایت 

و هوشیاری، تبلیغات منفی دشمنان را خنثی کردند.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی با اشــاره به فشارهای اقتصادی 
و تبلیغاتی، تصریح کرد: مشکلات داخلی وجود دارد، اما تجربه 
دیگر کشورها نشــان داده است که تغییر نظام نه تنها مشکلات 

را حل نمی کند، بلکه کشــور را با بحران های بزرگ تری مواجه 
می سازد.

آیــت الله عبــادی زاده تهدیدهای نظامــی آمریــکا را بی اثر 
دانســت و خاطرنشــان کــرد: هــدف اصلــی دشــمنان، 
ایجــاد ناامنــی در کشــور اســت. او از مردم خواســت که 
 نســبت به اقدامــات عوامــل بیگانــه و مــزدوران داخلی
 هوشــیار باشــند.نماینده ولی فقیه در هرمــزگان همچنین با 

اشــاره به ســخنان اخیر رهبر معظم انقلاب درباره مذاکرات 
بــا آمریــکا، گفت: مذاکــره ای کــه در آن ایــران مجبور به 
امتیازدهی یک طرفه شــود، راهگشــا نیســت. آمریکایی ها 
 بــه دنبال حــل مســائل نیســتند، بلکه هدفشــان تضعیف

 انقلاب اسلامی است.
وی در پایان تأکید کرد که ۸۰ درصد مشــکلات کشور ریشه 
داخلی دارد و تنها با تکیه بر ظرفیت های ملی می توان کشــور 

را از چالش های اقتصادی عبور داد. او از مسئولان خواست که 
 قدردان ملت باشــند و برای رفع مشکلات مردم گام های عملی

 بردارند.

امام جمعه بندرعباس: 

هدف اصلی دشمنان،ایجاد نا امنی در کشور استهدف اصلی دشمنان،ایجاد نا امنی در کشور است

گروه خبر // دادســتان شهرستان جاســک در استان 
هرمزگان برای راه اندازی و بهره برداری از جایگاه سوخت 

شناوری این شهرستان ضرب الاجل دوماهه تعیین کرد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدجواد پارســانیا دادستان عمومی 
و انقلاب شهرســتان جاسک در اســتان هرمزگان ضمن بازدید 
از گمــرک و اداره بندر و دریانوردی این شهرســتان در خصوص 
رفــع نواقص موجود به منظور تســریع در روند خدمت رســانی 
 بــه مــردم و تجــار و فعالیــن اقتصــادی دســتورات لازم را

 صادر کرد.  وی در ادامه با اشاره به مناسب نبودن نحوه سوختگیری 
شناورها به دلیل موقعیت جایگاه ســوخت فعلی واقع در گمرک 
و اداره بندر شهرســتان جاســک، اصلاح نواقص موجود در این 

خصوص را خواستار شد. 

پارسانیا با بیان اینکه مناســب نبودن نحوه سوختگیری شناورها 
در بنــدر جاســک خطرات جبــران ناپذیــری را در پی خواهد 
داشــت به مســئولین تذکر داد و با توجه به طولانی شــدن روند 
اتمــام جایگاه ســوخت جدید بــرای اداره بنــدر و دریانوردی 
 جاســک جهــت اتمام ایــن جایگاه، ضــرب الاجــل دوماهه

 تعیین کرد.
دادستان عمومی و انقلاب شهرستان جاسک همچنین تصریح کرد: 
حفظ شــناورها و کالاهای صادراتی واقع در گمرک و بندرگاه این 
شهرستان از خطرات احتمالی باید در اولویت کار مسئولین باشد و 
تعیین مهلت جهت اتمام پروژه جدید جایگاه ســوخت، در همین 

راستا می باشد.
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سرپرست استاندارد هرمزگان:یادداشت

 سفیران استاندارد هرمزگان تشویق می شوند

فضــای مجازی در دنیای امروز به یکــی از ابزارهای 
ضروری در زندگی روزمره تبدیل شده است، این فضا 
نه تنها در ارتباطات فردی و اجتماعی تأثیرات شگرفی 
داشته، بلکه فرصت هایی برای دسترسی به اطلاعات و 
تبادل نظر فراهم کرده اســت. استفاده از فضای مجازی 
بدون رعایت اصول ایمنی و آگاهی از آســیب های آن 
می تواند موجب بروز مشکلات جدی برای افراد، به ویژه 
نوجوانان و جوانان، گردد، بنابراین درک تهدیدات موجود 
در این فضا و اتخاذ تدابیر مناســب برای مقابله با آن ها 
ضروری است.یکی از آسیب های عمده ای که در فضای 
مجازی وجود دارد، فشارهای اجتماعی و مقایسه های 
منفی اســت، بســیاری از افراد، به ویژه در شبکه های 
اجتماعی، با مشاهده زندگی افرادی که به ظاهر وضعیت 
مطلوبی دارند، احساس ناکامی و عدم رضایت از خود 
پیدا می کنند.این مقایسه های غیرواقعی می تواند به کاهش 
اعتماد به نفس و ایجاد اضطراب منجر شود، برای مقابله 
با این تهدید، آموزش افراد به ویژه نوجوانان در خصوص 
تحریف واقعیت ها و نمایش های اغراق آمیز در شبکه های 
اجتماعی امری ضروری اســت و افراد باید آگاه شوند 
کــه آنچه در فضای مجازی دیده می شــود، همیشــه 
بازتاب دهنده واقعیت نیست و بیشتر به عنوان تبلیغات 
و نمایش های عمومی طراحی شــده است.یکی دیگر 
از آسیب های شــایع در فضای مجازی، قلدری آنلاین 
یا همان آزار و اذیت ســایبری است که می تواند شامل 
تهدیدات لفظی، توهین ها و نشر شایعات باشد، این نوع 
آزار ممکن است تأثیرات منفی عمیقی بر سلامت روانی 
فرد داشته باشد و به ویژه برای نوجوانان، آسیب زا باشد. 
برای مقابله با این آســیب، لازم است که افراد از حقوق 
خود در فضای مجازی آگاه باشند و بدانند که می توانند 
رفتارهــای آزاردهنده را گــزارش دهند و در صورت 
لزوم، اقدام به مسدودسازی افراد متجاوز کنند،  همچنین، 
ایجاد فضای گفتگو در خانــواده و مدارس درباره این 
موضوع می تواند به افراد کمک کند تا در مواقع بحرانی، 
حمایت لازم را دریافت کنند.اعتیاد به اینترنت و استفاده 
بی رویه از شبکه های اجتماعی یکی از چالش های رایج 
در فضای مجازی اســت، زمانی که افراد به طور مفرط 
و بدون کنتــرل در فضای مجازی وقــت می گذرانند، 
ممکن است از روابط اجتماعی واقعی فاصله گرفته و به 
مشکلات روانی همچون افسردگی، اضطراب و احساس 
تنهایی دچار شوند. برای مقابله با این مشکل، نیاز است 
که افراد زمان استفاده از فضای مجازی را مدیریت کنند و 
برای فعالیت های خارج از فضای دیجیتال مانند ورزش، 
مطالعه و برقراری ارتباطات رو در رو وقت بگذارند، در 

این راستا، نظارت خانواده ها بر زمان استفاده کودکان و 
نوجوانان از فضای مجازی می تواند بسیار مؤثر باشد.
یکی دیگر از تهدیدات موجود در فضای مجازی، نقض 
حریم خصوصی افراد است، بسیاری از کاربران، به ویژه 
در شبکه های اجتماعی، بدون توجه به امنیت اطلاعات 
شــخصی خود، اطلاعات حســاس مانند شماره تلفن، 
آدرس منزل و حتی تصاویر خصوصی را به اشــتراک 
می گذارند. این اطلاعات ممکن اســت توســط افراد 
متجاوز مورد سوءاستفاده قرار گیرد. برای محافظت از 
حریم خصوصی، ضروری است که کاربران از تنظیمات 
امنیتی موجود در شــبکه های اجتماعی و اپلیکیشن ها 
به طور دقیق استفاده و از به اشتراک گذاشتن اطلاعات 
حساس خودداری کنند.انتشار شــایعات و اطلاعات 
نادرســت در فضای مجازی یکی دیگر از چالش های 
مهم اســت که می تواند موجب گمراهی و ســردرگمی 
کاربران شــود، این اطلاعات نادرست ممکن است بر 
افکار عمومی تأثیر گذاشــته و رفتارهای غیرمنطقی و 
نادرســتی را در جامعه ایجاد کند. کاربران برای مقابله 
با این مشــکل، باید پیش از به اشتراک گذاری هرگونه 
اطلاعات، صحت آن را بررسی کرده و از منابع معتبر و 
قابل اعتماد برای دریافت اخبار استفاده کنند همچنین، 
ایجاد آگاهی عمومی در خصوص شناسایی اخبار جعلی 
و تشویق به تفکر انتقادی می تواند در کاهش گسترش 
این نوع اطلاعات مؤثر واقع شود.یکی دیگر از تهدیدات 
جدی در فضای مجازی، نفوذ گروه های افراطی و ضد 
اجتماعی اســت که افراد را به سمت باورهای تندرو و 
رفتارهای خطرناک سوق می دهند که برای مقابله با این 
تهدیدات، آگاهی بخشی به افراد در خصوص خطرات 
این گروه ها و تقویت مهارت های تفکر انتقادی اهمیت 
زیادی دارد، بنابراین خانواده ها و نهادهای آموزشی باید 
ضمن نظارت بر فعالیت های آنلاین کودکان و نوجوانان، 
آن ها را با مفاهیم اعتقادی و اخلاقی صحیح آشنا کنند 
تا در دام چنین گروه هایی نیفتند.برای محافظت از خود 
در برابر آسیب های اجتماعی در فضای مجازی، نیازمند 
آگاهی، آموزش و نظارت مستمر هستیم، فضای مجازی 
به خودی خود نه خوب است و نه بد، بلکه نحوه استفاده 
از آن اســت که می تواند اثرات مثبت یا منفی به همراه 
داشته باشد.بنابراین افراد باید مهارت های استفاده امن 
از فضای مجــازی را یاد بگیرند و از تهدیدات آن آگاه 
باشند و خانواده ها، مدارس و نهادهای اجتماعی نیز باید 
به طور مشترک برای ایجاد فضایی امن و سالم در فضای 
مجازی تلاش کنند تا افراد بتوانند از این فضا به طور مؤثر 

و ایمن بهره برداری کنند.

مهارت های استفاده امن از فضای مجازی 
         حجت الاسلام والمسلمین احمد غلامی

       استاد دانشگاه آزاد اسلامی واحد قشم 

ضرب الاجل دادستان جاسک برای بهره برداری 
از جایگاه سوخت شناوری 

گروه خبر //  مدیر پیشــگیری و رفع 
تخلفات شهری شهرداری بندرعباس 
از پلمب ۱۱۳ فقــره انبار ضایعاتی در 

شهر بندرعباس خبر داد.
علی نوروزی از عزم راسخ به منظور رسیدگی 
به چالش های شــهری خبــر داد و جلب 
رضایتمندی شــهروندان را از اهداف اصلی 
مدیریت شهری دانست.مدیر مرکز پیشگیری 
و رفع تخلفات شهری شهرداری بندرعباس، 
با تاکید بر این موضوع که پیشرفت و تحقق 
اهداف بزرگ در ســایه همدلی و هم افزایی 
محقق می شــود، اظهار داشت: رسیدگی به 
انبارهای ضایعاتی از درخواســت های مهم 
شهروندان است که به صورت ویژه در دستور 

کار قرار گرفته اســت.علی نــوروزی ادامه 
داد: در ســطح شهر انبارهای ضایعات بدون 
مجوز مشغول فعالیت هستند که مشکلاتی 
را در زمینه بهداشــت، ســلامت، ترافیک، 
ناامنی، آســیب های اجتماعــی و غیره به 
 وجود آورده و چشم انداز شهری را مخدوش

 ساخته اند.
وی از همکاری دادستانی به منظور رسیدگی 
به ایــن موضوع قدردانی کــرد و بیان کرد: 
در راســتای اجرای این طرح، دستگاه های 
مختلفی نظیر فرمانــداری، نیروی انتظامی، 
خدمات شــهری، اداره کار، اداره اتباع، اداره 
آب و برق همــکاری نزدیکی دارند.به گفته 
مدیر مرکز پیشگیری و رفع تخلفات شهری 

شهرداری بندرعباس از ابتدای امسال تعداد 
۱۱۳ انبار ضایعات فاقد مجوز با هماهنگی 
و اخذ دستور قضائی در سطح شهر شناسایی 
و پلمب شده اند و تعدادی دیگر نیز در دست 
اقدام اســت.به گزارش  مهر، وی با تاکید بر 
اینکه برای پلمب انبارهــای ضایعات فاقد 
مجوز هیچ گونه مماشاتی نداریم، اظهار کرد: 
تذکرات کتبی ارائه شده به صاحبان انبارهای 
ضایعات غیر مجاز با بی توجهی از سوی آنان 
مواجهه شده لذا شهرداری در راستای رعایت 
حقوق شهروندی و بر اساس بند ۲۰ ماده ۵۵ 
قانون شهرداری ها، نسبت به پلمب این انبارها 
اقدام کرده است و برخورد با متخلفان ادامه 

دارد.

پلمب ۱۱۳ فقره انبار ضایعاتی در شهر بندرعباس

حجت الاســلام   // خبــر  گروه 
امام جمعه  غلامی،  والمســلمین 
بشاگرد، در خطبه های نماز جمعه 
آمریکا  استراتژی های  به  اشاره  با 
در قبال ایران، اظهار کرد: مذاکره، 
با جمهوری  مقابلــه  برای  ابزاری 
اسلامی است، نه راه حلی برای رفع 

مشکلات.
به گــزارش خبرنگار دریا ؛ وی با 
اســتناد به کتاب »هنر تحریم ها« 
نوشــته ریچارد نفیو، طراح اصلی 
تحریم های ایران، گفت: آمریکا در 
کنار تحریم های شدید، سه راهکار 
برای مقابله با ایــران دارد: حمله 
مستقیم، حمله نیابتی و مذاکره. از 
آنجا که حمله نظامی شدنی نیست و 
ناامنی و اغتشاشات هم نتیجه بخش 
برای  باقی مانده  ابــزار  تنها  نبوده، 

واشنگتن، مذاکره است.
حجت الاســلام غلامــی همچنین 
از مواضع صریح دکتر پزشــکیان، 
راهپیمایــی  در  رئیس جمهــور، 
بهمن قدردانی کــرد و گفت:   ۲۲
بیانــات و رهنمودهای رهبر معظم 
انقــلاب، فصل الخطــاب اســت. 

رئیس جمهــور نیز تأکیــد کرد که 
 مذاکره ای که به ضرر ملت باشــد، 

پذیرفتنی نیست.
امام جمعــه بشــاگرد در بخــش 
نبود  مشکل  سخنانش،  از  دیگری 
بخش بســتری در تنها بیمارستان 
این شهرستان را یکی از مهم ترین 
دانســت  منطقه  مردم  دغدغه های 
و اظهار داشــت: نبــود این بخش 
باعث شده هزینه های درمان برای 
مردم بشــاگرد چندین برابر دیگر 

شهرستان ها باشد.
وی افزود: برای حل این مشــکل، 
حمایــت ویــژه از کادر درمــان 
بیمارستان مطابق با الگوی جزیره 
بوموسی ضروری است. این مطالبه 
غیرمنطقی نیست، بلکه مصوبه سفر 
نخست رئیس جمهور شهید نیز بوده 
اســت. امیدواریم دولت چهاردهم 
که توجه ویژه ای به مناطق محروم 
دارد، با جدیت این خواسته به حق 

مردم را محقق کند.
حجت الاسلام غلامی جذاب سازی 
فعالیت های  بــا  مقابله  و  تولیــد 

غیرمولد را یکــی از راهکارهای 
مؤثر در کنترل تــورم عنوان کرد 
و گفت: بهبود فضای کســب وکار، 
رفع موانع تولید، تسهیل راه اندازی 
مشاغل خرد و متوسط، و پرهزینه 
کــردن ســودآوری از روش های 
اولویــت در  بایــد   غیرمولــد، 

 قرار گیرد.
وی با انتقــاد از موانع پیش روی 
کارآفرینان، تصریــح کرد: افرادی 
یا  دامداری  راه اندازی  متقاضی  که 
کارگاه های کوچک تولیدی هستند، 
به دلیل فرآیندهای زمان بر و موانع 
متعدد، دلسرد شــده و کار را رها 

می کنند.
امام جمعــه بشــاگرد در پایان بر 
لزوم مولدســازی منابع راکد تأکید 
کرد و گفــت: ظرفیت های مغفول 
و بکر بســیاری در کشور وجود 
دارد کــه هنوز در مــدار تولید و 
ایجاد ارزش افزوده قرار نگرفته اند. 
می تواند  ظرفیت ها  این  از  استفاده 
 به کاهش تــورم و رونق اقتصادی 

کمک کند.

مطالبه جدی مردم بشاگرد از دولت 
راه اندازی بخش بستری 

گروه خبر //  مجید زارع زاده سرپرست استاندارد 
هرمزگان با حضور در دوره آموزشــی سفیران 
استاندارد تاکید کرد: سفیران استاندارد جایگاه 
مهمی در ترویج استاندارد دارند و آموزش به عنوان 
اولین رکن توانمند سازی کودکان و نوجوانان جهت 
انجام این مهم است و نقش بسزایی در آشنایی 
 آن ها با استانداردها و ترویج فرهنگ استاندارد

 دارد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ وی با اشــاره به در پیش 
بودن برگزاری مراســم تقدیر از سفیران استاندارد در 
بندرعباس اعلام نمود در این مراســم تعداد ۵۰۰ نفر 
سفیر استاندارد تقدیر و تشویق خواهند شد.گفتنی است 
دوره های آموزشــی ویژه سفیران استاندارد به صورت 
هفتگی در محل اداره کل اســتاندارد برگزار می گردد 

و در این دوره ها مفاهیمی از جمله آشنایی با سامانه 
پیامکی ۱۰۰۰۱۵۱7، آشنایی با انواع نشان استاندارد، 

وظایف سازمان ملی استاندارد برای دانش آموزان 
تشریح می گردد.

گروه خبر //  جلسه هم اندیشی در راستای رفع مشکلات و مسائل حوزه شرکت های 
بازرسی خودرو مستقر در استان با حضور مجید زارع زاده، سرپرست اداره 

 کل استاندارد هرمزگان و مدیران شرکت های بازرسی خودرو در این اداره کل
 برگزار گردید.

 به گزارش خبرنگار دریا ؛  در این جلســه مدیران شــرکت های بازرســی به بیان 
رویکرد جاری فرایند بازرسی خودرو و چالش های مربوط به این حوزه پرداختند 
و راه حل هایی در خصوص رفع مســائل طرح و مورد بررسی قرار گرفت.در ادامه 
مجید زارع زاده سرپرست اداره کل اســتاندارد هرمزگان، با اشاره به فرایند جاری 
بازرســی خودرو و قوانین و روش های اجرایی مرتبط با آن، خاطرنشان ساخت، 
این اداره کل تمهیدات لازم را در چارچوب قانون تقویت و توســعه نظام استاندارد، 
 برای برطرف نمودن چالش ها و ارتقاء سطح کیفی نهادهای بازرسی  خودرو مد نظر 

قرار خواهد داد.

در اداره کل استاندارد هرمزگان برگزار شد

جلسه هم اندیشی با شرکت های بازرسی خودرو

گروه خبر //جلسه هم اندیشی در راستای رفع 
مشکلات و مســائل حوزه شرکت های بازرسی 
مســتقر در اســتان با حضور مجید زارع زاده، 
سرپرست اداره کل استاندارد هرمزگان و مدیران 
شــرکت های بازرســی در این اداره کل برگزار 

گردید. 
 به گــزارش خبرنگار دریا ؛ در این جلســه مدیران 
شرکت های بازرســی به بیان مســائل و مشکلات 
مربوط به این حوزه پرداختند. همچنین پیشنهادهایی 
در خصوص  رفع این مسائل در جلسه طرح و مورد 
بررسی قرار گرفت.در ادامه مجید زارع زاده سرپرست 

اداره کل استاندارد هرمزگان، ضمن استقبال از نظرات و 
پیشنهادهای ارائه شده خاطرنشان ساخت، این اداره کل 
تمهیدات لازم را در چارچوب قانون تقویت و توسعه 

نظام استاندارد و در راستای تحقق اهداف در حوزه ی 
ارزیابی انطباق، برای مرتفع نمودن چالش های مرتبط و 
مسائل نهادهای بازرسی کننده، مد نظر قرار خواهد داد.

در اداره کل استاندارد هرمزگان 

جلسه هم اندیشی با شرکت های بازرسی برگزار شد
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هزینه سبد معیشت کارگران فصلی محاسبه شود
  گروه اقتصادی // رئیس انجمن صنفی کارگران با اشــاره به 
اینکه تورم همواره در حال تغییر است گفت: هزینه سبد معیشت 
به صورت فصلی محاسبه شود.چرا که با تورم فعلی قدرت خرید 
کارگران هر روز کاهش می یابد.  سمیه گلپور، رئیس انجمن صنفی 
کارگران ، با اشــاره به اینکه در شرایط فعلی که تورم اجازه ثابت 
ماندن را نمی دهد نمی توان هزینه سبد معیشت را سالیانه محاسبه 
کرد گفت: با توجه به شرایط فعلی که در اقتصاد کشور حاکم است 
باید هزینه سبد معیشت فصلی محاسبه شود.وی با اشاره به اینکه 
قدرت خرید کارگران در سال جاری کاهش یافت گفت: زمانی که 
دستمزد ۳۵ درصد در سال ۱۴۰۳ افزایش یافت، میزان قیمت نان، 
ســیب زمینی و تخم مرغ، گوشت و سایر کالاهای اساسی اینقدر 
گران نبود. این درحالی است که در سال جاری چندین بار قیمت 
کالاهای اساســی افزایش یافت. قطعاً وظیفه شــورای عالی کار 
است که باوجود عدم پیش بینی این همه تغییرات در سفره جامعه 
کارگری، در کمترین زمان به بررسی دوباره مزد بپردازند و سپس 
برای ســال آینده تصمیم بگیرند.گلپور با بیان اینکه امسال حق 
مسکن کارگران ثابت ماند گفت:مسکن در سال جاری چندین بار 
افزایش قیمت داشت, بیش از ۵۰درصد کارگران مستأجر هستند 
و برای تأمین معاش خود با مشــکلات جدی روبرو هستند , اما 
دولت انگار حواســش به این قشر زحمت کش و گرفتار نیست. 
حق مسکن ۹۰۰ هزار تومانی برای کارگران راهگشا نیست.رئیس 
انجمن صنفی کارگران با اشاره به اینکه با ماهی ۹۰۰هزار تومان 
حق مسکن چند متر خانه می شود خرید؟گفت: مدیران وزارت کار 
غالباً جواب نامه ها و اعتراضات نمایندگان کارگری را نمی دهند. 
بیمه ۱میلیون کارگر ســاختمانی را خلاف قانون حذف کردند و 
می گویند بودجه نداریم.وی با اشــاره بــه اینکه یکی از انتقادات 
ما به این اســت که آمار تورم ســفره کارگران بــا تورم اعلامی 
 فرق دارد گفت: متأســفانه کارگران این را متوجه شده اند که در 
ماه های پایانی سال آمار سازی به چشم می خورد. آمار تورم را 
به گونه ای اعلام می کنند که بگویند تورم کاهش یافته اســت تا 
دســتمزد را کارگران را واقعی اعلام نکنند. چرا کارفرمای بزرگ 
باید نرخ تورم را اعلام کنــد و همین کارفرمای بزرگ در تعیین 
حداقل دستمزد متناسب با تورم در شورای عالی کار حرف آخر 
را بزند.گلپور با بیان اینکه شورای عالی کار وظیفه اصلی خود را 
فراموش کرده است گفت:این روزها شورای عالی کار به جلسات 
نمایشی اسفندماه اکتفا کرده است.با افزایش مزد است که می توان 
 اقتصاد را به حرکت واداشــت و این اقدام به ســود کشور تمام 

خواهد شد.

اقتصادی

خبـر
گروه اقتصادی // اجرای ۲ مرحلــه ای طرح کالابرگ به 
حدود ۴۶ همت اعتبار نیاز دارد که تخصیص ۱۵ همت از آن 
مشخص است و این احتمال قوت گرفته که مابقی اعتبار 
مورد نیاز از محل حذف بخشی از یارانه بگیران تامین شود.

 طرح کالابرگ به مناســبت  ماه مبارک رمضان و عید نوروز در 
۲ نوبت اجرایی خواهد شد و 7 دهک مشمول آن هستند. نکته 
قابل توجه اینکه پیش  از این منابع اختصاص یافته برای اجرای 
طرح کالابرگ ۱۵ هزار میلیارد تومان اعلام شــده بود که فقط 

یک سوم هزینه اجرای دومرحله ای طرح را جبران خواهد کرد.
اخیراً وزیــر کار اعلام کرده بود که کالابــرگ الکترونیکی در 
نوبــت قبل و بعــد از عید نوروز به 7 دهــک از یارانه بگیران 
اختصاص خواهد یافت و در هر مرحله به مشــمولان ۳ دهک 
پایین ۵۰۰ هزار تومــان به ازای هر نفر و به ۴ دهک باقیمانده 
 ۳۵۰ هــزار تومــان به ازای هــر نفر اعتبار خریــد کالابرگ

 داده می شود.
محاسبات همشهری نشان می دهد برای اجرای این طرح به بیش 
از ۴۶ همت اعتبار نیاز است که دولت فقط محل تأمین ۱۵ همت 

از آن را رسانه ای کرده است.
  حساب  و کتاب کالابرگ جدید

با توجه به جمعیت حدود ۸۰ میلیون نفری یارانه بگیران، جمعیت 
هر دهک تقریباً ۸ میلیون نفر است. با این حساب، ۳ دهک پایین 
درآمدی با جمعیت ۲۴ میلیون نفر در ۲ نوبت اعتبار ۵۰۰ هزار 
تومانی کالابرگ دریافت خواهند کرد که جمع هزینه آن به ۲۴ 

همت می رسد.
همچنین ۴ دهک باقیمانده یعنی دهک های ۴ تا 7 نیز با جمعیت 

۳۲ میلیون نفــر، در ۲ نوبت اعتبار ۳۵۰ هزار تومانی کالابرگ 
می گیرنــد و باید ۲۲.۴ همت برای آنها تأمین اعتبار شــود.در 
مجمــوع، تخصیص ۲ نوبت اعتبار کالابرگ به این جمعیت ۵۶ 
میلیون نفری، نیازمنــد تأمین اعتبار ۴۶.۴ هزار میلیارد تومانی 
اســت؛ درحالی که با اعتبار فعلی ۱۵ همتی کمتر از یک سوم آن 

تأمین شده است.
  یارانه ۳ دهک حذف می شود؟

حذف یارانه نقدی ۳ دهک پردرآمــد از یارانه بگیران چند بار 
مطرح و تکذیب شد و اکنون نیز هیچ اظهارنظر صریحی درباره 
آن نشده است، اما شواهدی وجود دارد که احتمال حذف یارانه 
این دهک ها حتی قبل از پایان سال را تقویت می کند.پیش  از این، 
سرپرست ســازمان هدفمندسازی یارانه ها درباره تعیین تکلیف 
دهک هــای ۸ تا ۱۰ درآمدی گفته بــود: وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی به  موجب آیین نامه ای مصوب آبان ماه سال جاری، 
۶ شــاخص تعریف کرده که بر مبنای آنها می توان دهک بندی 
جدیدی تعریف کرد و از محل دهک هایی که حذف می شــوند 
)دهک ۸ تــا ۱۰( منابعی را برای افزایش یارانه دهک های اول 
جامعه ایجاد کرد.حسن نوروزی، زمانی برای اجرای این مصوبه 
و حذف یارانــه ۳ دهک بالا ارائه نداده بــود، اما اظهارات او 
نشــان می داد که وزارت تعــاون، کار و رفاه اجتماعی در حال 
کار پردازش داده هاست و باید براساس نتایج آزمون وسع، این 
حذفیات را انجام دهد.در این میان از اظهارات اخیر احد رستمی، 
رئیس مرکز مطالعات و اطلاعات رفاه ایرانیان درباره الزام قانونی 
انجام آزمون وسع ۲ بار در سال، به نظر می رسد دهک بندی جدید 
خانوارها تا پایان بهمن اعلام شود و عملًا الزامات حذف یارانه 

نقدی ۳ دهک بالا نیز فراهم آید.
  شاخص های اصلی حذف یارانه

با توجه به آیین نامه اجرایی که به تصویب هیأت وزیران رسیده 
است، خانوارهای دارای املاک و مستغلات از جمله باغ ویلاهای 
مجلــل )لوکس( با مجموع ارزش ریالــی بالاتر از ۳۵ میلیارد 
تومــان، خانوارهای دارای یک یا چند خودروی ســواری یا 
وانت ۲ اتاق )کابین( دارای شــماره انتظامی شخصی با مجموع 
ارزش ۳ میلیارد تومان، خانوارهایی که درآمدهای آنها بیش از 
سقف مشخص باشد، خانوارهایی که میزان خرید آنها از طریق 
حســاب های غیرتجاری از رقم تعیین شده بالاتر باشد، ایرانیان 
مقیم خارج از کشــور براســاس اعلام وزارت امور خارجه و 
خانوارهایی که بیش از ۵ سفر خارجی در بازه یک ساله داشته 

باشند، مشمول شرایط قطع یارانه خواهند بود.
البته فارغ از این شــرایط که شــاخص های اصلی حذف یارانه 
هســتند، اگر قرار به حذف یارانه ثروتمندان باشد، خانوارهایی 
که براساس نتیجه آزمون وسع در ۳ دهک بالای درآمدی قرار 

بگیرند نیز مشمول قطع یارانه خواهند بود.
  منابع حذف یارانه اغنیا

به  جــز ۳ دهک پایین درآمــدی که یارانه نقــدی آنها ۴۰۰ 
هــزار تومــان در  ماه اســت، مشــمولان یارانه نقــدی در 
 دهک هــای بالاتر ماهانــه ۳۰۰ هزار تومان بــه ازای هر نفر 

دریافت می کنند.
 با توجه به جمعیت حــدود ۸ میلیون نفری دهک ها، با حذف 
دهک هــای ۸، ۹ و ۱۰ یارانه بگیر، ماهانــه ۲۴ میلیون نفر از 
فهرســت یارانه های کم خواهد شد که اعتبار صرفه جویی شده 
آنهــا به 7.۲ هزار میلیارد تومان در ماه، ۱۴.۴ همت در ۲ ماهه 
اجــرای طرح کالابــرگ و ۸۶.۴ همت در یک ســال خواهد 
رسید.به گزارش همشــهری آنلاین، به  نظر می رسد درصورت 
حذف یارانه این ســه دهک، در ابتدای امر یارانه آنها به طرح 
کالابرگ اختصاص خواهد یافت و در ادامه راه احتمالاً صرف 
 افزایش یارانه نقدی کم درآمدها یا تداوم اجرای طرح کالابرگ 

خواهد شد.

 جزئیات طرح کالابرگ جدید  
یارانه چه کسانی حذف می شود؟

گروه اقتصادی //  معــاون وزارت امور اقتصادی 
و دارایی از کشــف و متلاشی شــدن یک باند 
بزرگ فرار مالیاتی و پولشــویی با سوءاستفاده 
افراد  بانکی  و حســاب های  هویتی  اطلاعات  از 
 بی بضاعت در همکاری با پلیس امنیت اقتصادی 

خبر داد. 
هادی خانی گفت: از اردیبهشــت ماه ســال جاری با 
اخــذ مجوزهای قضایی با همکاری مشــترک پلیس 
امنیت اقتصادی فراجا و مرکــز ملی اطلاعات مالی، 
حســاب های بانکی نزدیک به ۲ هزار و 7۰۰ نفر از 
افراد تحت پوشش ســازمان های حمایتی که گردش 
مالی بسیار بالایی داشتند، مورد بررسی و پایش قرار 
گرفت و به منظور تســریع در تحقیقات، کارشناسان 

متخصص پلیس در مرکز مستقر شدند.
وی گفت: در بررســی حساب های بانکی نفر نخست 
فهرست افراد بی بضاعت که خانمی با گردش مالی بیش 
از چهار هزار میلیارد تومان بود، شــبکه سازمان یافته 
اجاره شرکت های کاغذی شناسایی و متلاشی شد که 

عمده فعالیت آنها در بازار تلفن همراه کشور بود.
دبیر شورای عالی پیشــگیری و مقابله با پولشویی و 
تامین مالی تروریسم گردش مالی این شبکه پولشویی 

را بیش از ۵۰ هزار میلیارد تومان اعلام کرد.

به گفته خانی، گــردش مالی چند هزار میلیاردی این 
فرد بی بضاعت در ســال های اخیر در حالی بود که 
پیش از ســال ۱۴۰۰ به حداکثر سه میلیون تومان در 

ماه می رسید.
معاون وزیر اقتصاد به شــگرد این شــبکه پولشویی 
پرداخــت و گفت: متهمان با پرداخــت مبالغی اندک 
به افــراد کم بضاعت با سوءاســتفاده از کارت ملی و 
اطلاعــات هویتی، به نام آنان حســاب بانکی افتتاح 
می کردند و این حســاب های صــوری و اجاره ای را 
در اختیار صاحبان کســب  وکار در بازار تلفن همراه 
و واردکنندگان گوشــی قــرار می دادند تا در حقیقت 
ردگیری اطلاعــات مالیاتی آنان مخدوش یا غیرقابل  

دسترس باشد.
به گفته این مقام مسئول، استفاده از این مدارک هویتی 
و حســاب های اجاره ای برای قاچاق تلفن همراه و یا 
سایر جرایم نیز در دست بررسی پلیس امنیت اقتصادی 

قرار دارد.

بنا به اعلام رئیس مرکــز ملی اطلاعات مالی وزارت 
اقتصاد، تحقیقات درباره حساب های ۲ فرد بی بضاعت 
با گردش مالی بالا که در بخش مهم اقتصادی دیگری 
فعال بودند نیز آغاز شــده و اقدامات قضایی و پلیسی 

در دستور کار قرار دارد.
تکمیل ۳۷ پرونده مهم پولشویی

معاون وزیر اقتصاد در ادامه، به دستاوردهای همکاری 
نزدیــک پلیس و مرکز ملی اطلاعات مالی در ســال 
جاری اشاره کرد و گفت: علاوه بر این پرونده تاکنون 
۳7 پرونده مهم پولشــویی دیگر طی هفت ماه گذشته 

تکمیل شده است.
به گفته وی، در جریــان تکمیل این پرونده ها تاکنون 
۲۲۹۲ حساب افراد مشکوک به پولشویی بررسی شده 

است.
دبیر شورای عالی پیشــگیری و مقابله با پولشویی و 
تأمین مالی تروریســم از تعامل رئیس و کارشناسان 
پلیس امنیت اقتصادی همچنین سازمان امور مالیاتی 

با مرکــز اطلاعات مالی تشــکر کــرد و گفت: این 
همکاری فنی و تخصصی موجب تســریع در مبارزه 
با پولشویی شــده و خوشبختانه نتایج قابل قبولی هم 
به همراه داشته است که مهم ترین دستاورد آن افزایش 
 اعتمــاد مردم به نظام و ایجاد رقابت اقتصادی ســالم 

در کشور است.
رئیس مرکز ملی اطلاعات مالی از تمامی اشــخاص 
حقیقی و حقوقی خواســت تا از ارائه مدارک هویتی 
و کارت هــای بانکــی به دیگران خــودداری کنند و 
تأکید کرد: سوءاستفاده های مشابه از اطلاعات هویتی 
تاکنون مشــهود بوده و شــخص اجاره دهنده کارت 
شناسایی و بانکی، در حقیقت بدهکار مالیاتی شناخته 
خواهد شــد و عواقب قضایی شدیدی برای فرد دارد 
 و خواســته یا ناخواسته وارد شــبکه های پولشویی

 شده است.
به گزارش ایرنا ؛دبیر شورای عالی پیشگیری و مقابله با 
جرایم پولشویی و تأمین مالی تروریسم به مجرمان فعال 
در شبکه های پولشویی هشدار داد که دیر یا زود شناسایی 
شــده و برابر ماده ۲ قانون مبارزه با پولشویی اموال و 
 دارایی های نامشــروع آنها توقیف و  ضبط و مجازات 

خواهند شد.

گــروه اقتصادی // به گفته مشــاور کانون عالی انجمن هــای صنفی کارگران 
ایران؛ درمان برای کارگران به رویا تبدیل شــده اســت؛ اگر کارگری مشکل 
 درمان بــرای خود و خانواده خود داشــته باشــد. باید مــرگ را به درمان 

ترجیح دهد. 
 ســید سعید فتاحی، مشــاور کانون عالی انجمن های صنفی کارگران ایران با اشاره به 
مشکلات کارگران خطاب به رئیس جمهور گفت: آقای رییس جمهور کارگران برای کدام 

مشکل خود به فکر چاره اندیشی باشند، قیمت دارو سر به فلک کشیده است.
وی ادامه داد: درمان برای کارگران به رویا تبدیل شده است؛ اگر کارگری مشکل درمان 
برای خود و خانواده خود داشته باشد. باید مرگ را به درمان ترجیح دهد، هر روز قیمت 
ها بالا و بالاتر می رود و هزینه درمان برایشان سخت تر شده هست. مراکز تحت پوشش 
ســازمان تأمین اجتماعی نیز خیلی از داروها و خدمات درمان را پوشش اندکی میدهد، 
 پزشــکان با دستمزدهای زیر میزی در مطب های خودشان که اغلب طلب سکه یا دلار

 می کنند؛ اینجاست که قشر ضعیف کارگر توان پرداخت هزینه های چند صد میلیونی را 
ندارد و مجبور هست خود و خانواده اش درد را تحمل کند تا وامی بگیرد.

فتاحی بیان کرد: با این شرایط درمانی، انصاف دیگر در این کشور رخت بر بسته و انسانها 
هوای همدیگر را ندارند، چطور میشــود برای یک عمل جراحی هزینه صد یا دویست 
میلیونی گرفت در حالی که کارگر گرفتار, نسبت به هزینه معیشت خود مانده است و تورم 
با ســرعت تمام پیش می رود، در حالی که سالیان سال کارگران با پرداخت بیمه به فکر 
آینده ای روشن خود بوده اند، حال با این هزینه های کمر شکن در حوزه درمان مواجه 
شــده اند. دیگر در خانواده های کارگران به فکر ترمیم یا زیبایی و رسیدگی به بهداشت 
دهان و دندان نیســتند و وقتی دندان هر عضوی از خانواده درد میکند، مجبور هست به 

خاطر هزینه های دندانپزشکی آن دندانی که میشد ترمیم کنند را بکشند.
وی افزود: آقای رئیس جمهور؛ کارگران در صف اول این انقلاب بوده اند و هستند ولی 
بیشترین ظلم به این قشر شده هست و سفره هایشان کوچک تر شده است و هر روز که 

می گذرد فقیر و فقیرتر میشوند. چون تورم امانشان را بریده هست و جالب اینکه همه ساله 
در تمامی دولت ها حقوق کارگران در واپسین روزهای سال درصد پایینی تعیین میشود 
که اصلًا با تورم و هزینه های سبد معیشت سنخیتی ندارد و هر سال دلیل افزایش بیشتر 
و به تناسب تورم ، ایجاد گرانی و تورم اعلام میشود که تجربه گذشته در سال ۱۴۰۱ که 

حقوق و دستمزد کارگران ۵7 درصد افزایش بود، تورم سه درصدی را شامل می شود.
به گزارش قدس آنلاین، فتاحی اظهار داشت: جامعه کارگری و بازنشستگی از شما انتظار 
دارد با دســتور خود به وزیر کار و وزیر اقتصاد و .. در شورای عالی کار این بار نسبت 
بــه تورم واقعی عطف به ماده ۴۱ قانون کار حقوق این قشــر را تعیین فرمایند تا بلکه 
این کارگران بتوانند با حداقل ها بســازند و نیز مثل کشورهای همسایه حقوق را هر سه 
ماه یکبار نســبت به تورم افزایش دهند. البته ما کارگران دوســت داریم تورم در کشور 
 نباشــد و با همان حقوق اعلام شــده زندگی کنیم. ولی افسوس که جلوی تورم گرفته
 نمی شود و هر روز که از خواب بلند می شویم کالایی گران می شود، واقعا کارگران با این 
حقوق ها تنها می توانند نفس بکشند و معنای واقعی زندگی را درک نمی کنند. امیدواریم 
با درایت دولت وفاق مشکلات حل شود و مردم عزیز کشورمان با آرامش خاطر و بدون 

دغدغه زندگی کنند .

تبدیل درمان به رؤیا برای کارگران!

معاون وزیر اقتصاد خبر داد

انهدام باند فرار مالیاتی

گروه اقتصــادی // پیش فروش قطارهای مســافری 
اسفند ۱۴۰۳ از ساعت ۸ دیروز با افزایش ۲۵ درصدی 

قیمت ها آغاز شد. 
 طبــق اعلام قبلی راه آهن جمهوری اســلامی ایران پیش 
فروش بلیت قطارهای مسافری بازه زمانی اول تا ۲۲ اسفند 
۱۴۰۳ در همه مسیرها)مســیر رفت تا ۲۲ اســفند و مسیر 

برگشت تا ۲۳ اسفند( از ساعت ۸ صبح دیروز آغاز شد.
پیش فروش اینترنتی تا ساعت ۱۰ صبح دیروزادامه داشت 
و از ساعت ۱۰ تا ۱۲ پیش فروش حضوری از طریق مراکز 
مجاز فروش حضوری انجام شد. از ساعت ۱۲ ظهر دیروز 

نیز به طور همزمان پیش فروش بلیت به صورت اینترنتی و 
حضوری ادامه خواهد داشت.در پیش فروش بلیت قطارهای 
مسافری اسفند، قیمت ها ۲۵ درصد افزایش یافته است. برای 
سومین بار طی امسال اســت که با درخواست شرکت های 

ریلی، قیمت ها افزایش می یابد.
تیرماه امسال قیمت بلیت قطارهای مسافری با مجوز ستاد 
تنظیم بازار ۳۰ درصد افزایش یافته بود. آبان ماه امسال هم 

قیمت بلیت قطارهای ۵ ستاره ۳۰ درصد گران شده بود.
همچنین قرار اســت بلیت قطار تهران-وان ترکیه به صورت 
اینترنتی فروخته شــود. سرپرســت روابط عمومی راه آهن 
در این بــاره گفته بود: همزمان بــا پیش فروش بلیت های 
قطارهای مســافری برای بازه زمانی اسفند ماه، بلیت قطار 
بین المللی تهران-وان نیز از طریق سکوهای مجاز فروش 

بلیت قطار به فروش می رسد.
علی قنبرزاده افزود: شــروع اعزام قطار تهران- وان از ۱۹ 
اســفند ماه سال جاری اســت و این قطار ساعت ۱۲:۳۰ 
روزهای یک شنبه و چهارشــنبه از تهران اعزام و ساعت 
۲۱ روزهای دوشنبه و پنجشــنبه از وان مراجعت خواهد 
کرد.به گزارش قدس آنلاین، وی با بیان این که ظرفیت قطار 
تهــران-وان حدود ۲۶۰ نفر اســت،  گفت: نرخ بلیت قطار 
تهران- وان با ۲۶ یورو و ارز مبادله ای محاسبه شده و برای 

هر نفر یک میلیون و ۸۵۰ هزار تومان است.

 فروش بلیت قطارهای مسافری
 با افزایش 25 درصدی  

 گروه اقتصادی // معاون فنی و بازرگانی ســازمان مرکزی تعاون روستایی ایران از واردات و 
عرضه مستقیم سیب زمینی برای تنظیم بازار خبر داد و تأکید کرد که این محصولات با قیمت 

مصوب ۲٩ هزار و ۵۰۰ تومان در اختیار شهروندان قرار می گیرد. 
به گزارش ایسنا، مرتضی معتمد، معاون فنی و بازرگانی سازمان مرکزی تعاون روستایی ایران، اعلام کرد: 
برای تأمین تقاضای بازار، علاوه بر محصول داخلی، بخشی از سیب زمینی مورد نیاز را با همکاری وزارت 
جهاد کشــاورزی وارد کرده ایم. این محصول مســتقیماً از طریق غرفه های میادین میوه و تره بار با قیمت 
مصوب  ۲۹ هزار و ۵۰۰ تومان در اختیار شهروندان قرار می گیرد.وی افزود: بخش مازاد این سیب زمینی ها 
ذخیره سازی شده و در بسته بندی های ۳ و ۵ کیلویی آماده عرضه از طریق غرف موقت و وانت های سیار 
در محلات پررفت وآمد تهران و کلان شهرها خواهد شد. این وانت ها که دارای بنر تنظیم بازار هستند، بدون 
هیچ محدودیتی در خدمت مردم خواهند بود.معتمد تأکید کرد: تمامی محصولات عرضه شده از کیفیت بالایی 
برخوردار بوده، سورت و تمیز شده اند. این طرح تا زمانی که بازار از قیمت مصوب تبعیت کند، ادامه خواهد 

داشت.

معاون سازمان مرکزی تعاون روستایی خبر داد

 عرضه مستقیم سیب زمینی وارداتی
 با قیمت ۲٩ هزار و ۵۰۰ تومان

آگهی مزایده اموال غیرمنقول)اسناد رهنی( 
به موجب پرونده اجرایی کلاسه ۹8۰۰۲4۱ ششدانگ عرصه و اعیان ثبتی پلاک 
۲۰۵88 فــر می از ۱۹3۹ اصلی یک قطعه واحد تجاری نوع ملک طلق مفرور و 
مجزا شــده از 384 فرعی به مســاحت ۲۲.۹ متر مربع بمالکیت محمد رضوانی 
رمچاهی فرزند علی شــمار شناسنامه ۱۰۹8 تاریخ تولد ۱333 دارای شماره ملی 
34۵۵۹۲37۰۹۰ مالک شــش دانگ اعیان با شماره مستند مالکیت ۱۲۰۲3 تاریخ 
۱38۹/۰۹/۰7موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۱7۰44 سری الف سال 
۹۱ که در صفحه 368 دفتر املاک جلد ۱64 ذیل شــماره ۲۱646 ثبت گردیده و 
حقوق ارتفاقی: برابر با قانون تملک آپارتمانها و ایین نامه اجرایی آن میباشد یک 
مورد بازداشت دائم بموجب دستور شماره7/۲4۲3مورخ۱3۹۹/۰6/۱۹ صادره از 
ریاست محترم اجرای ثبت قشم  واحد اجرا در تاریخ ۱3۹۹/۰6/۱۹ به  میزان شش 

دانگ اعیان به نفع شرکت سیمان هرمزگان و رهنی شماره 6۰۵۰3 و شماره سیستمی ۱3۹3۰۵۲۲3۰۵6۰۰۱44۲ 
مورخ۱3۹۲/۰۹/۱4 دفترخانه اســناد رســمی شماره ۲4 شهر قشم که بنفع بانک ســامان شعبه جزیره قشم به 
مبلغ۵۰۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال به مدت ۱۵ ســال ثبت شــده و مازاد اصل رهنی شــماره ۵۵۵۲۵ و شماره سیستمی 
مورخ۱3۹۲/۰۲/۰3که بنفع بانک سامان شعبه قشم به مبلغ 3۰۰۰۰۰۰۰۰۰ به مدت ۱۰ ثبت شده و حسب اعلام 
بســتانکار وثیقه موردرهن تا تاریخ۱4۰3/۱۲/۲۹ در پوشش بیمه  می باشد.طبق نظر کارشناسی رسمی، به مبلغ 
۱۹/46۵/۰۰۰/۰۰۰ ریال ارزیابی شده و پلاک فوق بصورت یک واحد تجاری در طبقه همکف مجتمع تجاری 
 مرجان در طبقه همکف واقع شــده اســت و نمای بیرونی ساختمان با سیمان سفید و ابزار و شیشه سکوریت 
می باشــد کف سنگ ،سقف کاذب با تایل های مربع ۵۰ سانتی دیوارها با دیوار پوش ، سیستم سرمایشی کولر 
اســپیلیت ، در حال حاضر با حذف راهرو ضلع شرقی و همچنین حذف تیغه های پیرامونی واحد مورد نظر و 
قطعات مجاور به صورت مجموعه پســت بانک در حال بهره برداری است و عملا در محل قطعه مورد نظر به 
صورت مجزا رویت نگردید و مدارکی دال بر تجمیع ارائه نگردید و پلاک فوق از ســاعت ۹ الی ۱۲ روز شنبه 

مورخ ۱4۰3/۱۲/۱۱ در اداره ثبت اسناد و املاک، واقع در قشم- میدان حافظ - بلوار مشاهیر- پشت دادگستری
از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ نوزده میلیارد و چهارصد و شصت پنج میلیون ریال شروع و به 
بالاترین قیمت پیشنهادی نقداً فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب ،برق، گاز اعم 
از حق انشعاب و یا حق اشتراک  و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی 
و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده 
مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد،وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد 
خواهد  شد و نیم عشر و حق مزایده نقداً وصولمی گردد  ضمن شرکت در جلسه اً مزایده منوط  به تودیع ده در 
صد مبلغ پایه مزایده به صنودق ثبت می باشد و همچنین خریدار بایستی تا پنج روز از  پس از مزایده مابقی)ما به 
التفاوت( مبلغ مزایده را به حساب اداره پست واریز نماید در غیر این صورت مزایده تجدید و مبلغ تو دیعی به 

حساب خزانه واریز خواهد شد.۱4۰3/۱۱۹6 م.الف
 تاریخ انتشار:یکشنبه:۱4۰3/۱۱/۲8

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

محمد آرامش
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک قشم
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اجتماعی

نمایشگاه عرضه مستقیم کالا ویژه ماه مبارک رمضان 
در بندرعباس گشایش یافت

  گــروه اجتماعــی// رئیــس اداره بازرگانی داخلی 
سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: نخستین 
نمایشــگاه عرضه مستقیم کالا ویژه ماه مبارک رمضان و 
ایام پایانی سال، در بندرعباس برپا شد. به گزارش ایرنا، 
حمید قاسمی در حاشــیه برپایی این نمایشگاه با اشاره 
به مصوبه ســتاد تنظیم بازار اســتان افزود: در راستای 
دسترسی شهروندان به کالای مورد نیاز با قیمت مناسب 
با همکاری دستگاه های اجرایی مرتبط این نمایشگاه به 
مدت ۱۰ شب در بوستان ولایت بندرعباس دایر شد.وی 
بیان کرد: کالاهایی که در این نمایشــگاه  عرضه می شود 
بیشتر شــامل کالاهای اساســی همچون مرغ، گوشت، 
 برنج، روغن، پوشــاک، کیف و کفش، خشکبار، آجیل، 
مواد غذایی، سوغات اســتان ها، کالای خواب، شوینده، 
کالای تنظیــم بازار و غیره اســت.رئیس اداره بازرگانی 
داخلی سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان با بیان 
اینکه نمایشگاه ها شور و نشاط در جامعه ایجاد می کنند 
و بر آن ها نظارت و پایش مشخص انجام می شود، اظهار 
کرد: نمایشگاه ویژه ماه مبارک رمضان و ایام  پایانی سال 
با هدف عرضه مستقیم به مصرف کننده با تخفیف پنج تا 
۱۵ درصدی برگزار شــده است.قاسمی یادآور شد: این 
نمایشــگاه با ۱۵۰ غرفه در متراژی به مساحت ۲ هزار 
مترمربع در بوســتان ولایت، روبه روی پایانه مسافربری 
بندرعباس برپا اســت و شهروندان می توانند برای بازدید 

همه روزه از ساعت ۱۶ تا ۲۳ مراجعه کنند.

هشدار سازمان غذا و دارو ؛
 این محصولات بهداشتی غیر مجازند

  گروه اجتماعی// سازمان غذا و دارو اعلام کرد: برخی 
محصولات بهداشتی و شوینده که بدون مجوزهای قانونی 
در بازار عرضه شــده  است، سلامت مصرف کنندگان را به 
خطر می اندازد. بررســی های این ســازمان نشان می دهد 
برخی محصولات مرتبط با بهداشت فردی و شست وشو، 
بدون رعایت ضوابط لازم تولید و توزیع شــده  اســت و 
این محصــولات به دلیل ترکیبات نامشــخص و احتمال 
ایجاد عوارض پوســتی و تنفســی، مورد تأیید نیســت.

محصولات غیرمجاز شناسایی شده شامل مایع ظرفشویی 
گلیسیرین )ســوپر جام(، مایع ســفیدکننده )آذر پلاس(، 
پودر لباسشویی دستی و ماشینی )دوباج(، تمیزکننده بدن 
و صابون حجم دهنده صورت )PASTEL(، اســپری بدن 
)MY WHY / BYLY( و رولان )SUECIA( اســت.

ســازمان غذا و دارو تاکید کرده اســت که استفاده از این 
محصولات ممکن اســت منجر به حساسیت های پوستی، 
مشکلات تنفسی و دیگر عوارض بهداشتی شود از این رو 
شهروندان باید هنگام خرید محصولات بهداشتی، از اصالت 
کالا اطمینان حاصل کرده و فقط از مراکز معتبر تهیه کنند.به 
گزارش ایرنا، سازمان غذا و دارو همچنین نسبت به مصرف 
این اقلام هشــدار داده و از مردم خواسته است از خرید و 
استفاده آن ها خودداری کنند و در صورت مشاهده این اقلام 
در بــازار، موضوع را به مراجع ذی صلاح گزارش دهند تا 

اقدامات قانونی لازم انجام شود.

معاون کمیته امداد خبر داد
افزایش مستمری 

خانوارهای تحت حمایت کمیته امداد
  گــروه اجتماعــی// معــاون حمایت و ســلامت 
 خانواده کمیته امداد امــام خمینی )ره( گفت: در مجموع

۴ میلیــون و 77۶ هزار و ۴۹۰ نفــر تحت حمایت این 
نهاد هستند و بیشــترین خانوارها یک یا ۲ نفره هستند. 
 حسین خدرویســی افزود: در زمان حاضر ۲ میلیون و 
۳۱7 هزار خانــوار تحت حمایت این نهاد قرار دارند که 
 از ایــن خانوارها ۵۶ درصد زنــان و ۴۴ درصد مردان، 
۲۵ درصد زیر ۲۰ ســال، ۴۲ درصد بین ۲۰ تا ۶۰ سال 
و ۳۳ درصد بالای ۶۰ ســال هســتند.وی با بیان اینکه 
۱۲۰ نوع خدمت به مددجویان تحت پوشش کمیته امداد 
ارائه می شود، افزود: حوزه حمایت و سلامت خانواده در 
ایــن نهاد حوزه مادر و حوزه اصلی در خدمت رســانی 
به مددجویان است و به ســالمندان، افراد از کارافتاده و 
بیماران صعب العلاج خدمــات مادام العمر ارائه می دهد.

وی تاکیدکرد: بخشی از جامعه هدف کمیته امداد مستعد 
برنامه های توانمندسازی هستند که باید پس از رسیدن به 
خودکفایی، از چرخه امدادرسانی خارج شوند.خدرویسی 
با بیان اینکه در ســال آینده مستمری مددجویان کمیته 
امداد ۴۰ درصد افزایش خواهد یافت، یادآور شد: اکنون 
به خانوارهای یــک نفره یک میلیون تومان، خانوارهای 
 دو نفره یــک میلیون و ۴۲۰ هزار تومــان، خانوارهای 
سه نفره ۲ میلیون تومان، خانوارهای چهار نفره ۲ میلیون و 
۵۵۰ هزار تومان و خانوارهای پنج نفره و بالاتر ۳ میلیون 
و ۱۵۰ هزار تومان مســتمری ماهانه پرداخت می شود.

معاون حمایت و سلامت خانواده کمیته امداد با اشاره به 
قانون بودجه ۱۴۰۴ و افزایش ۴۰ درصدی مستمری این 
خانواده ها تصریح کرد: بر این اســاس، مستمری خانوار 
یک نفره از یک میلیون به یک میلیون و ۴۰۰ هزار تومان 
و مســتمری خانوار دو نفره از یک میلیون و ۴۲۰ هزار 
تومان به یک میلیون و ۹۸۸ هزار تومان افزایش می یابد.

به گزارش ایرنا؛ وی ادامه داد: همچنین مستمری خانوار 
 ســه نفره و چهار نفره نیز به ترتیب به ۲ میلیون و ۸۰۰ و
 سه میلیون و ۵77 هزار تومان خواهد رسید و با احتساب رشد 
 ۴۰ درصدی، خانوار پنج نفره و بیشــتر نیز ســال آینده 
 چهار میلیون و ۴۱۰ هزار تومان مستمری دریافت خواهند 

کرد.

خبر

آگهی فقدان سند مالکیت  
نظر به اینکه آقای محســن/ پیش دار فرزند حســین شــماره شناسنامه 
4۰۵۰ تاریــخ تولد ۱363/۰6/۲۹ صادره از بندرعباس دارای شــماره  ملی 
33۹۱778۰67 بــه موجــب دو فقره استشــهادیه محلی بوارده شــماره 
۱4۰36۲6۵۵746۰۰۰3۰۵ مورخ۱4۰3/۱۰/۲۰ ارســالی از  دفترخانه اسناد 
رسمی شماره ۱۱ شهر بندرعباس استان هرمزگان مدعیست که سند مالکیت 
ششــدانگ عرصه و اعیان یک قطعه واحد تجاری با کاربری به پلاک ثبتی 
6 فرعی از 3۹۹7 اصلی، مفروز و مجزا شــده از 4 فرعی از اصلی مذکور ، 
قطعه ۲ و واقع در بخش ۰۱  ناحیه یک بندرعباس به مســاحت ۲۲.7۹ متر 
مربع بشماره چایی ۹8۹3۲۲ سری الف سال ۱4۰۰ با شماره دفتر الکترونیکی  

۱4۰۰۲۰3۲3۱36۰۱4764 که بنام آقای محسن/ پیش دار فرزند حسین شماره شناسنامه 4۰۵۰ تاریخ تولد 
۱363/۰6/۲۹ صادره از بندرعباس دارای شــماره ملی 33۹۱778۰67 ،ثبت، ســند مالکیت صادر و تسلیم 
گردیده که سند مذکور به علت جابجایی مفقود  گردیده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است لازم 
به ذکر است مورد ثبت به موجب سند شماره 3467۹ و شماره سیستمی ۱4۰۰۲۱3۲3۱36۰۰464۰ مورخ 
۱3۹6/۰6/۱4 دفترخانه اسناد رسمی شماره ۵۵ شهر بندرعباس بنفع علیرضا هاشمی به مبلغ  7۰،۵۰۰،۰۰۰ 
ریال پیش فروش ثبت شده و بموجب دستور شماره ۱4۰۲4۰۹۹۰۰۰۲3۰7483 مورخ ۱4۰۲/۰3/۲3 صادره 
از اجرای  احکام شــعبه ۱ دادگاه عمومی حقوقی شهرستان بندرعباس به مبلغ 4۱۲۰۰۰۰۰۰۰ و بموجب 
دستور شماره ۱4۰۲4۰۹۹۰۰۰788۲8۹۱ مورخ ۱4۰۲/۰۹/۱3 صادره از اجرای احکام شعبه ۲ دادگاه عمومی 
حقوقی شهرستان بندرعباس به مبلغ  ۱7۰۰۲۲۰3۹۱ و بموجب دستور شماره ۱4۰۲4۰۹۹۰۰۰8۱33۱۰۵ 
مورخ ۱4۰۲/۰۹/۲۰ صادره از اجرای احکام شعبه ۲ دادگاه  عمومی حقوقی شهرستان بندرعباس به مبلغ 
۱۰۱۰46۰886۵ بازداشت می باشد. لذا استناد ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی و تبصره  ذیل آن بدینوسیله اعلام 
میشود هر کس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد.  
بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ۱۰ روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره 

تسلیم و رسید اخذ نماید  در غیر این صورت وفق مقررات اقدام می گردد.   ۱4۰3/۵۵۰ م/الف
تاریخ انتشار آگهی المثنی : ۱4۰3/۱۱/۲8  

علی اصغر ولی پور  
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک  بندر عباس  

گروه اجتماعی// رئیس سازمان ملی پرورش استعدادهای درخشان، از 
آماده سازی فضاهایی برای آشنایی دانش آموزان با فناوری های نوین خبر 

داد. 
   الهام یاوری، رئیس سازمان ملی پرورش استعداد های درخشان گفت: »سمپاد، 
برای استفاده از دانش آموزان استعداد های درخشان فضایی را آماده می کند تا این 
گروه از دانش آموزان با فناوری های نوین آشنا شوند.«رئیس سازمان ملی پرورش 
اســتعداد های درخشان در گفت و گو با باشگاه خبرنگاران جوان با بیان این که در 
این فضا ها کارســوق هایی برای آشنایی دانش آموزان با فناری های نوین همچون 
آموزش هوش مصنوعی، برنامه نویســی و برگزاری جشنواره ها برقرار می شود؛ 
افزود: سازمان علاوه بر برگزاری کارسوق ها برای دانش آموزان به معلمان نیز در 
همین راســتا آموزش داده می شــود تا این گروه از دانش آموزان بهتر یاد بگیرند. 

الهام یاوری ادامه داد: برخی از مدارس ســمپاد امکانات آموزش هوش مصنوعی 
را ندارند؛ ولی برخی از مدارس کاملا هوشمند بوده و مجهز به امکانات آموزشی 
هوش مصنوعی هستند.رئیس سازمان ملی پرورش استعداد های درخشان تصریح 
کرد: ســال گذشته حدود ۱۵۰ میلیارد به سمپاد اختصاص یافته که بخشی از این 
مقدار به برنامه های تربیتی و هویتی شش ساحته، بخشی به عنوان حقوق کارکنان 
این سازمان و بخشی هم موارد دیگر تخصیص یافته است. الهام یاوری اظهار کرد: 
وزارت آموزش و پرورش به دلیل کمبود امکانات و بودجه مبلغ بسیار کمی برای 
تجهیزات اختصاص می دهد.به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان ؛  رئیس سازمان 
ملی پرورش اســتعداد های درخشان گفت: مدارس ســمپاد به صورت اختیاری 
می توانند هوش مصنوعی را به دانش آموزان آموزش دهند. همچنین آموزش هوش 

مصنوعی به صورت کارسوق متمرکز به تمام معلمان کشور دنبال می شود.

توسعه آموزش هوش مصنوعی در سمپاد؛ کارسوق ها تا تجهیزات آموزشی 

گزارش اختصاصی // استان هرمزگان، با وجود ظرفیت های 
فراوان اقتصادی و جغرافیایی، در فقر،فلاکت و بیکاری در 

کشور جایگاه نخست را دارد. 
   این محرومیت نه تنها در زمینه های اقتصادی و اجتماعی، بلکه 
در حوزه آموزش و پرورش نیز وجود دارد. وضعیت نامطلوب 
زیرساخت ها و امکانات آموزشی، کمبود معلم و ترک تحصیل 
دانش آموزان از مشــکلات اساسی اســت که این استان با آن 
مواجه است.این مشکلات باعث شده که بسیاری از دانش آموزان 
نتوانند به دانشگاه های مطرح کشــور راه یابند و نیاز استان به 
نیروی انســانی متخصص برآورده نشــود.در استان هرمزگان، 
کمبود مدارس و تجهیزات آموزشــی و آزمایشگاهی وبرودتی 
از جمله مسائل بحرانی اســت. کمبود کلاس های درسی، نبود 
آزمایشگاه های مجهز، فقدان تجهیزات برودتی مناسب و امکانات 
آموزشی ناکافی، از جمله مشکلاتی هستند که بر کیفیت آموزش 
تأثیر منفی گذاشــته اند. بســیاری از دانش آموزان در شرایطی 
تحصیل می کنند که از امکانات اولیه آموزشی محروم هستند و 
این مسئله باعث کاهش انگیزه و عملکرد تحصیلی آن ها می شود.
 یکی دیگر از مشــکلات اساسی در اســتان هرمزگان، کمبود 
۲۵۰۰ معلم اســت. این کمبود باعث شده که کلاس ها با تعداد 
زیادی دانش آموز برگزار شــود و کیفیت آموزش کاهش یابد. 
معلمان نیز به دلیل فشــار کاری زیاد نمی توانند به طور مؤثر به 
نیازهای آموزشی دانش آموزان پاسخ دهند. کمبود معلم به ویژه 
در مناطق روستایی و حاشیه ای استان محسوس تر است و این 
مسئله باعث ترک تحصیل بسیاری از دانش آموزان می شود.یکی 
از پیامدهای کمبود مدرســه و معلم، ترک تحصیل دانش آموزان 
و کاهش کیفیت آموزش اســت. بســیاری از دانش آموزان به 
 دلیل شــرایط نامناســب آموزشــی از تحصیل باز می مانند و 
ترک تحصیل می کنند. این دانش آموزان به دلیل عدم دسترســی 
به آموزش با کیفیت، نمی توانند به دانشگاه های مطرح کشور راه 
 یابند و فرصت های شــغلی مناسبی برای آن ها فراهم نمی شود.

عدم دسترسی به آموزش با کیفیت و ترک تحصیل دانش آموزان، 
باعث می شــود که اســتان هرمزگان با کمبود نیروی انســانی 
متخصص مواجه باشد. این مسئله تأثیرات منفی زیادی بر توسعه 
اقتصادی و اجتماعی اســتان دارد و نیــاز به نیروی متخصص 
در بخش های مختلف برطرف نمی شــود.در شرایطی که استان 
هرمزگان با کمبود مدرسه و معلم مواجه است، حضور ۱۳ هزار 
تبعه خارجی در مدارس اســتان، مشکلات بیشتری را به وجود 
آورده اســت. این دانش آموزان نیز نیاز به آموزش دارند، اما این 

موضوع فشار زیادی بر سیستم آموزشی استان وارد کرده است. 
برای کاهش این فشار، باید این دانش آموزان به مدارس غیردولتی 
هدایت شوند و هزینه تحصیل شان را بپردازند.برای بهبود وضعیت 
آموزشــی در هرمزگان، نیاز به حمایت از دانش آموزان مستعد 
محــروم داریم. این دانش آموزان باید به مدارس و دانشــگاه ها 
هدایت شوند و از تسهیلات و امکانات آموزشی مناسب برخوردار 
شوند. حمایت از این دانش آموزان می تواند به افزایش انگیزه و 
عملکرد تحصیلی آن ها کمک کند و فرصت های شــغلی بهتری 
برای آن ها فراهم کند.در مناطق محروم هرمزگان، نیاز به حمایت 
ویژه از تحصیل دانش آموزان وجود دارد. این دانش آموزان باید 
از امکانات و تســهیلات آموزشی مناسب برخوردار شوند تا از 
ترک تحصیل و آسیب های اجتماعی مصون بمانند. برنامه های 
حمایتی نظیر ارائه تســهیلات مالی، تأمین لوازم التحریر و لباس 
مدرسه و ارائه خدمات مشــاوره ای می تواند به بهبود وضعیت 
تحصیلی این دانش آموزان کمک کند.یکی دیگر از راهکارهای 
بهبود وضعیت آموزشی در هرمزگان، بورسیه دانش آموزان مستعد 
توسط صنایع استان است. صنایع مختلف استان می توانند با ارائه 
بورسیه های تحصیلی، به حمایت از دانش آموزان مستعد کمک 
کنند و آن ها را برای ورود به دانشگاه ها و تخصص های موردنیاز 
آماده کنند. بســیاری از دانش آموزان مستعد بدلیل عدم امکان 
استفاده از کلاس های تست زنی و... فرصت ورود به مدارس و 
دانشگاه های خوب را ندارند. حتی مدارس خاص نظیر فرزانگان 
۲ در بلوارمادر بندرعباس نیز با مشکلات زیادی مواجه اند. این 
مدارس نیاز به حمایت های بیشتری دارند تا بتوانند به خوبی به 
دانش آموزان مستعد آموزش دهند. نیاز به سالن امتحانات مجهز 
و استاندارد، تجهیزات آموزشی پیشرفته و امکانات مناسب، از 
جمله نیازهای این مدارس اســت که باید برآورده شود.مدارس 
شبانه روزی در استان هم شرایط مناسبی ندارند. علاوه بر کمبود 
تجهیزات آموزشی، آزمایشگاهی و برودتی، این مدارس که برخی 
فرســوده هم هستند ، باکمبود مواد غذایی و پتو و تخت و تشک 
مناســب و....نیز مواجهند و دانش آموزان در شرایط نامناسبی 
تحصیل می کنند و این شرایط منجر به ترک تحصیلی برخی دانش 
آموزان می شود که بارها به این موضوع پرداخته ایم و نیاز است 
 دولت و خیرین و بنگاه های اقتصادی در استان به یاری مدارس 
شــبانه روزی نیز بشــتابند. برای بهبود وضعیت آموزشی در 
هرمزگان، نیاز به همــکاری و حمایت صنایع، خیرین و دولت 
داریم. صنایع می توانند در راســتای ایفای نقش مسئولیت های 
اجتماعی شان، به حمایت از حوزه آموزش و پرورش دانش آموزان 
استان بپردازند. خیرین فرهنگی و آموزشی نیز می توانند با ارائه 
کمک های مالی و تأمین تجهیزات آموزشــی، به بهبود وضعیت 
تحصیلی دانش آموزان کمــک کنند.دولت نیز باید با تخصیص 

بودجه های مناســب و اجرای برنامه های آموزشی و توسعه ای، 
به ارتقای کیفیت آموزش در استان کمک کند.باید گفت وضعیت 
آموزشی در استان هرمزگان نیاز به توجه ویژه و اقدامات فوری 
دارد. کمبود مدارس و تجهیزات آموزشــی، کمبود معلم، ترک 
تحصیل دانش آموزان و کمبود نیروی انسانی متخصص از جمله 
مشکلات اساسی است که این استان با آن مواجه است. با حمایت 
صنایع، خیرین و دولت، می توان به بهبود وضعیت آموزشــی در 
استان کمک کرد و از تداوم ترک تحصیل دانش آموزان و کیفیت 
پایین آموزش در مدارس اســتان جلوگیری کرد. با همکاری و 
همبستگی همه نهادها و افراد، می توان به ارتقای کیفیت آموزش 
و تربیت نیروی انسانی متخصص در استان هرمزگان کمک کرد و 

آینده بهتری برای دانش آموزان و جامعه فراهم کرد.
  ارتقای کیفیت آموزش و شناســایی استعدادها در مناطق 

کم برخوردار اولویت اصلی است

  اســتاندار هرمزگان در دیدار با معاون وزیر آموزش و پرورش، 
بر لزوم ارتقای کیفیت آموزش در مناطق محروم اســتان تاکید 
 کرد و گفت: یکی از اولویت های مهم در اســتان، شناســایی و 
سرمایه گذاری استعدادهای آموزشی در مناطق کم برخوردار است. 
محمد آشــوری تازیانی، در دیدار با حجت الاسلام والمسلمین 
محمد حسین پورثانی معاون پرورشی و فرهنگی وزیر آموزش 
و پرورش، با اشاره به رویکرد دولت در کیفیت بخشی به آموزش، 
اظهار داشت: تقویت زیرســاخت های پیشگیری از آسیب های 
اجتماعی در حوزه آموزش و پرورش امری الزامی است؛ همچنین 
در این زمینه نیازمند تقویت ارتباط بین خانه و مدرسه هستیم.وی 
با تاکید بر ضرورت تحلیل وضعیت موجود و برنامه ریزی دقیق 

و اثرگذار در حوزه آســیب های دانش آموزی، افزود: آموزش و 
پرورش در ابعاد مختلف، یک ضرورت اجتناب ناپذیر است و باید 
با تمرکز بر مشــکلات و آسیب ها، به دنبال راهکارهای مناسب 
برای کاهش این معضلات بود.آشوری تازیانی همچنین با اشاره به 
اهمیت اردوگاه ها و اردوهای دانش آموزی در تربیت نسل آینده، 
 ـآموزشی دانش آموزان در سطح  تصریح کرد: اردوگاه  های تفریحی 
اســتان باید وجود داشته باشد و از ظرفیت های مناطق مختلف 
استان نظیر هرمز، میناب و حاجی آباد در این زمینه استفاده شود.

اســتاندار هرمزگان در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به 
اقدامــات صورت گرفته در حوزه مدرسه ســازی، گفت: علاوه 
بر ســاخت فضاهای آموزشی جدید، کیفی سازی آموزش نیز از 
اهمیت بالایی برخوردار است و باید با ارتقای کیفیت آموزشی در 
مناطق کم برخوردار، زمینه را برای کشف و شکوفایی استعدادهای 
دانش آموزان این مناطق فراهم کرد.وی در پایان تاکید کرد: ارتقای 

کیفیت آموزش در مناطق کم برخوردار، اولویت اصلی استان است 
و با سرمایه گذاری بر روی استعدادهای این مناطق، می توان شاهد 
شکوفایی و توسعه استان بود.حجت الاسلام والمسلمین پورثانی 
معاون پرورشــی وزیر آموزش و پرورش نیــز در این دیدار از 
پیشرفت قابل قبول اولین اردوگاه ساحلی استان در جزیره هرمز 
خبر داد و گفت: اردوگاه دانش آموزی هرمز، اولین اردوگاه ساحلی 
استان خواهد بود که به زودی به بهره برداری می رسد.وی با تاکید 
بر اهمیت کانون های فرهنگی و تربیتی، از تخصیص اعتبارات ویژه 
به کانون غدیر خبر داد و افزود: برای کاهش آسیب های اجتماعی 
در مدارس و بین دانش آموزان، نیازمند همکاری و مشارکت همه 

دستگاه ها هستیم.

هرمزگان؛ استانی فقیر در زمینه آموزش و پرورشهرمزگان؛ استانی فقیر در زمینه آموزش و پرورش
1359

علی زارعی/دریا
daryaz           @gmail.com

دانستنی های حقوقی

آیا می توان علاوه بر مهریه، نفقه و اجرت  المثل، نصف دارایی همسر را هم مطالبه کرد؟
مطالبه نصف دارایی همسر فقط در صورتی امکان پذیر است که شرط تنصیف 

دارایی در عقدنامه قید شده باشد و همسر شما درخواست طلاق را داده باشد.
شرایط مطالبه نصف اموال همسر:

 1- این شرط باید در عقدنامه رسمی ازدواج درج شده باشد. 
2- طلاق باید از طرف زوج )مرد( بدون دلیل موجه و بدون رضایت زن باشد.
 ۳- اموالی که بعد از ازدواج و در طول زندگی مشترک به دست آمده، مشمول

 این شرط خواهد بود.

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان
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دستور ویژه برای دستگیری 
عاملان حمله به دانشجوی دانشگاه تهران 

  گروه حوادث// سخنگوی فراجا از دستور ویژه سردار رادان برای 
دستگیری عاملان حمله به دانشجوی دانشگاه تهران خبر داد.سردار 
منتظرالمهدی سخنگوی پلیس ضمن تأسف از حادثه اخیر برای یک 
دانشجو و ابراز همدردی با خانواده متوفی گفت: در پی حادثه حمله 
سارقان زورگیر که منجر به قتل دانشــجوی جوان شد؛ سردار رادان 
دستور پیگیری ویژه و سریع موضوع را به پلیس آگاهی کشور صادر 
کرد و با توجه به تشکیل تیم های ویژه برای شناسایی عاملان این حادثه 
انشاالله در اسرع وقت آنان دستگیر و به دستگاه عدالت سپرده خواهند 
شد.وی افزود: اکثر این سارقان خشن دارای سوابق متعدد دستگیری 
و بازداشت توســط پلیس بوده و ضروری است تا قوانین با ضریب 
بازدارندگی بیشــتر توســط مراجع ذی صلاح مصوب و ابلاغ شود. 
همچنین پلیس پایتخت ملزم به برگزاریِ جلسات فوری مشترک با 
مدیران شهری و دانشگاهی تهران برای بررسی خلأهای محیطی اطراف 
دانشگاه ها و حل مشکلات سخت افزاری و نرم افزاری برای پیشگیری 
از اتفاقات مشابه شد.به گزارش خبرگزاری صداوسیما، سخنگو فراجا 
گفت: پلیس به جد تلاش خواهد کرد تا قاتلان حادثه تأســف بار را 
دستگیر کند و از شهروندان محترم نیز انتظار می رود تا به هشدارهای 

پلیس در افزایش امنیت عمومی توجه بیشتری کنند.

دام قاچاق در آب های قشم کشف شد
  گروه حــوادث// فرمانده پایگاه دریابانی قشــم از کشــف 
 7۳ راس دام سبک قاچاق به ارزش ۹ میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال در 
آب های این شهرستان مرزی خبر داد. سرهنگ فیروز طولابی اظهار کرد: 
 مرزبانان پایگاه دریابانی قشم هنگام گشت زنی و کنترل مرزهای آبی 
۲ فروند قایق تندرو حامل احشام قاچاق را مشاهده کردند.وی ادامه 
داد: مرزبانان بی درنگ شناورهای یادشده را تعقیب و با تنگ کردن 
عرصه بر قاچاقچیان و سرنشــینان آنها قایق های تندرو را ناچار 
 به توقف کردند.فرمانده پایگاه دریابانی قشم با اشاره به دستگیری 
سه قاچاقچی در این عملیات گفت: در بازرسی از شناورهای یادشده 
7۳ راس احشام قاچاق از نوع گوسفند کشف و توقیف شد.سرهنگ 
طولابی توضیح داد: ارزش احشام کشف شده بنا به نظر کارشناسان 
اقتصادی ۹ میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال برآورد شده است.به گزارش 
ایرنا، وی اضافه کرد: دریادلان پایگاه دریابانی قشــم با قاطعیت و 
اشراف کامل بر مرزهای آبی این خطه از میهن اسلامی نظارت کامل 
دارند و مقابله با قاچاق دام زنده، قاچاق سوخت و برخورد با افراد 

سودجو را در دستور کار خود قرار داده  اند.

سرقت از گاو صندوق شوهر برای آزادی برادر

  گــروه حوادث// زن جوان برای آزاد کردن برادر خلافکارش از 
زندان، دو سارق اجیر کرد تا از گاوصندوق شوهرش سرقت کنند و 
او با پول های ســرقتی، رد مال برادرش را بدهد و او را از زندان آزاد 
کند.به گزارش ایران، اوایل مهرماه مرد جوانی از ســرقت 7 میلیارد 
تومانی از خانه اش در شــمال غرب تهران خبر داد و گفت: از شرکت 
تجاری ام بیرون آمدم و دو مرد با تهدید چاقو مرا کتک زده و داخل 
خودروشان انداخته و به خانه قدیمی بردند و در آنجا حبس کرده و 
با تهدید، کلید خانه ام را گرفته و در مدتی که در اسارتشــان بودم به 
خانه ام رفته و 7 میلیارد تومان دلار و سکه به سرقت بردند و بعد از 
ساعاتی برگشــتند و مرا در حوالی خانه رها کردند.با شکایت مرد 
جوان، تحقیقات به دستور بازپرس شعبه پنجم دادسرای ویژه سرقت 
آغاز شد. در ادامه تحقیقات، کارآگاهان تصاویر طلاهای سرقتی را 
در اختیار صنف طلافروشان قرار دادند تا در صورت مشاهده مورد 
مشکوک با پلیس تماس بگیرند.در حالی که بررسی ها در این رابطه 
ادامه داشت، چند روز بعد از سرقت، مرد طلافروشی با پلیس تماس 
گرفت و گفــت: دو مرد جوان برای فروش طلاهای بدون فاکتور به 
مغازه ام آمده اند. آنها مشــکوک به نظر می رسند و طلاهایشان بسیار 
شبیه طلاهایی است که از مدیر شــرکت خصوصی به سرقت رفته 
است.به دنبال این تماس، کارآگاهان راهی محل شده و موفق شدند 
یکی از سارقان را دستگیر کنند. متهم در تحقیقات به سرقت اعتراف 
کرد و گفت:من و دوستم به خاطر جیب بری ۵ سال به زندان افتادیم 
و در آنجا با سرکرده یک باند زورگیری و سرقت مسلحانه هم سلولی 
شــدیم. او به ما گفت خواهرم برای شما سند می گذارد تا آزاد شوید 
اما در عوض باید گاوصندوق شوهرش را سرقت کنید. با سهمی که 
از سرقت گاوصندوق به شما می رسد، می توانید رد مالتان را بدهید؛ 
ما هم قبول کردیم و بعد از سرقت، خواهر مرد زندانی مقداری طلا به 
عنوان دستمزد به ما داد.با اظهارات سارق، زن جوان نیز بازداشت شد 
و در تحقیقات گفت: یک ســال قبل با مرد ثروتمندی ازدواج کردم. 
چون برادرم خلافکار بود و به خاطر ســرقت و زورگیری به زندان 
افتاده بود، برای آزادی اش نیاز به پول داشــتم اما شوهرم این پول را 
نمی داد. به همین دلیل تصمیم گرفتم از او ســرقت کنم، یک بارخودم 
کلیدهای گاوصندوقش را برداشــتم اما به محض اینکه می خواستم 
سرقت را انجام دهم سر رسید و نشد. بار دیگر هم به او قهوه مسموم 
دادم اما وقتی بیهوش شــد برایمان میهمان آمد و مجبور شدیم او را 
به دکتر برسانیم. این شد که برادرم این دو نفر را پیشنهاد داد.در ادامه 
بررسی ها، دومین سارق نیز دستگیر شد و تحقیقات در این خصوص 

ادامه دارد.

حوادث

خبر

خبـر

صدور کیفرخواست متهمان یکی از بانک های مرتبط با گروه دبش 
گروه حوادث// دادســتان تهران اعلام کرد: با ختم تحقیقات قضایی و 
صدور قرار مجرمیت کیفرخواست متهمان شاغل در یکی از بانک های 
عامل در رابطه با اعطای تســهیلات غیرقانونــی به گروه دبش صادر و 

پرونده به دادگاه ارسال شد. 
   علی صالحی؛ دادستان تهران در رابطه با آخرین وضعیت رسیدگی به پرونده متهمان 
چای دبش در دادسرای تهران اظهار کرد: کیفرخواست متهمان اصلی پرونده در چند هزار 
صفحه تنظیم و به دادگاه ارسال شده است، اما در رابطه با تخلفات بانکی مرتبط پرونده 
در دادسرای تهران مفتوح است و کیفرخواست متهمان یکی از بانک ها صادر و به دادگاه 
ارسال شده است.وی افزود: این پرونده مربوط به اتهامات ۳۰ نفر از مدیران و کارکنان 

شعب یکی از بانک های دولتی در سطح تهران است که در اعطای تسهیلات غیرقانونی به 
گروه دبش مشارکت داشته اند.دادستان تهران افزود: عناوین اتهامی این افراد معاونت در 
تحصیل مال از طریق نامشروع و سوء استفاده از امتیازات و تصرف غیرقانونی در وجوه 
عمومی به جهت تسهیل و کمک به مدیرعامل شرکت های گروه دبش با توجه به صدور 
دستور پرداخت تسهیلات و ایجاد تعهدات بدون اعتبارسنجی دقیق و عدم نظارت کافی 
بر مصرف است.به گزارش تسنیم، دادستان تهران با تأکید بر جدیت دستگاه قضایی در 
برخورد قانونی قاطع و بدون مماشات با مفسدان اقتصادی گفت: کیفرخواست متهمان 
این پرونده به دادگاه ارسال شد و پرونده متهمان سایر بانک های همکاری کننده با گروه 

دبش نیز، ظرف یکی دو ماه آینده صادر و به دادگاه ارسال خواهد شد.

 گروه حوادث// این روزها که بازار خرید طلا به صورت 
آنلاین، داغ اســت؛ با توجه بــه چند نکته می توانید 

خریدی امن را در فضای مجازی تجربه کنید. 
   به گفته معاون اجتماعی پلیس فتا فراجا، برای خرید طلا به 
صورت برخط، باید چند نکته مورد توجه خریداران قرار گیرد.

سرگرد جواد مختار رضایی درباره این نکات گفت: نکته اول 
این است که هر سایت یا پلتفرمی که قصد داشته باشد در فضای 
مجازی خرید و فروش انجام دهد؛ باید مجوز رسمی از وزارت 
صمت، اتحادیه صنف طلا  و چند نهاد دیگر، داشته باشد. پس 
هنگام خرید حتما از داشتن مجوز این سایت ها اطمینان حاصل 
کنید.وی افزود: دومین نکته قابل توجه در هرگونه خرید اینترنتی 
این است که سایت یا پلتفرم مورد نظر باید نشان نماد اعتماد 
الکترونیک داشته باشد که معمولا در انتهای صفحه هر سایتی، 
این نماد نمایش داده می شود.معاون اجتماعی پلیس فتا فراجا 
ادامه داد: ســومین نکته این است که بهتر است سابقه یا اعتبار 
این سایت ها چک شود و شواهدی وجود داشته باشد که سایر 
افراد از این سایت ها خرید کرده اند و محصول مورد نظر خود 
را دریافت کرده باشند.مختار رضایی گفت: نکته دیگری که در 
خرید از این ســایت ها اهمیت دارد؛ دامنه ای است که در آن 

پرداخت وجه باید صورت گیرد؛ یعنی این دامنه باید دامنه شبکه 
پرداخت، شاپرک باشد که امن و ملی است و اگر این سایت شما 
را به هر سایت دیگری ارجاع داد، از وارد کردن اطلاعات بانکی 
خود خودداری کنید.وی با اشاره به سوءاستفاده کلاهبرداران از 
این ترفند، افزود: ممکن است کلاهبرداران مجازی با استفاده از 
ایــن ترفند، به افراد پیامک بزنند که برای خرید طلای آنلاین 
روی لینک زیر کلیک کنید و با این روش، حساب های شما را 
خالی کنند. به همین دلیل هنگام جستجو کردن در موتورهای 
جســتجو و یا وارد کردن آدرس سایت ها، دقت لازم را داشته 
باشید.وی به خریداران این سایت ها توصیه کرد که در صورت 

تــوان، حتما طلای فیزیکی خود را از این ســایت ها تحویل 
بگیرنــد؛ حتی اگر مبلغ کارمزد آن یا هزینه ارســال افزایش 
پیدا کند.این مقام انتظامی درباره نکات امنیتی اپلیکیشن های 
موجود بــرای خرید طلا، افزود: هموطنــان باید دقت کنند 
که اپلیکیشن های رســمی را باید از سایت های مورد اعتماد 
 و یا بازار دانلود کنند؛ زیرا ممکن اســت سودجویان با ایجاد 
نرم افزارهای تقلبی، به اطلاعات افراد دسترســی پیدا کرده و 
حساب هایشان را خالی کنند.معاون اجتماعی پلیس فتا فراجا 
درباره نظارت بر عملکرد این ســایت ها، تأکید کرد: در حال 
حاضر کارگروهی برای نظارت بر عملکرد سایت های خرید 
و فروش طلا ایجاد شده که ملاحظاتی را برای افزایش امنیت 
و جلوگیری از مشکلات بعدی ارائه و بر لزوم رعایت آن تأکید 
کرده اند.به گزارش ایسنا، وی هشدار داد که نکته قابل توجه در 
عملکرد این سایت ها این است که ممکن است خالی فروشی 
کنند؛ یعنی بیشتر از موجودی طلای خود، به مردم بفروشند که 
این مسئله باعث می شود هنگام مراجعه مردم برای گرفتن طلای 
فیزیکی خود، مشکلاتی ایجاد شود. به همین دلیل قرار است این 
طلاها نزد دو بانک به امانت سپرده شود تا این مشکل نیز رفع 

شود؛ اما مردم باید نسبت به این مسائل هوشیار باشند.

نکاتی که قبل از خریدنکاتی که قبل از خرید طلای آنلاین طلای آنلاین باید به آن توجه کنید باید به آن توجه کنید

قاتلان خانم معلم و سه فرزندش به پنج بار قصاص محکوم شدند 

نرخ جدید جرایم رانندگی

جریمه »توقف وسایل نقلیه در وسط مسیر« چقدر است؟
  تخلف »توقف وسایل نقلیه در سطح سواره روی راه ها و محل هایی که شانه 

کناری وجود دارد«، ۹۰ هزار تومان جریمه دارد. 
به گزارش ایسنا، بر اساس اباغ محمد مخبر، سرپرست وقت ریاست جمهوری، 
مبالغ جریمه های راهنمایی و رانندگی که از سال ۹۶ تاکنون تغییر نکرده بود، از 
اواخر تیرماه امســال افزایش یافت. اقدامی که هدف از آن کاهش تصادفات و 
خساراتی جانی ناشی از آن و نیز افزایش نظم ترافیک عنوان شده است.در این 
میان تخلف »توقف وسایل نقلیه در سطح سواره روی راه ها و محل هایی که شانه 
کناری وجود دارد«، جزو مواردی است که سبب ایجاد اخال در ترافیک می شود و 
به همین دلیل نیز قانونگذار برای آن جریمه در نظر گرفته است. این تخلف در در 
کانشهرها، مراکز استان ها، جاده های بین شهری و مناطق آزاد تجاری - صنعتی،  
۹۰ هزار تومان جریمه دارد. در سایر شهرها و روستاها نیز به ترتیب ۶۰ و ۳۰ 

هزار تومان جریمه برای این تخلف در نظر گرفته شده است.

 

» آگهی حراج حضوری «» آگهی حراج حضوری «
  مؤسســه ای اقتصادی در بندرعباس در نظر دارد اموال مشــروحه ذیل را از طریق 

حراج حضوری به صورت نقدی به فروش  برساند.  
انواع وســائط نقلیه شامل : انواع خودروی اوراقی و سند دار ، موتور قایق و قطعات 

موتورسیکلت پاکشتی ...... به صورت  فروش آزاد  
متقاضیان بایستی ۲۰ % مبلغ خرید را به صورت نقدی یا چک تضمینی در زمان برگزاری 

حراج به همراه داشته و در صورت  برنده شدن پرداخت نمایند. 
وسائط نقلیه با وضعیت اوراقی فقط به مراکز اسقاط واگذار می گردد.  

ضمناً برای رفاه حال خریداران گرامی دستگاه کارت خوان بانکی موجود است.  
زمان بازدید : *** دوشنبه و سه شنبه ۲۹ و۱۴۰۳/۱۱/۳۰ از ساعت ۸:۳۰ الی ۱۲:۰۰ 

و  ۱۴:۳۰ الی ۱۶:۰۰  
مکان بازدید :  

بندر عباس : - بلوار جمهوری اسامی )کمربندی( نرسیده به سه راه جهانبار - انتهای 
خیابان بازرگانی - پاک ۲۰  

- پارکینگ زرون  
میناب :  

پارکینگ انجمن حمایت از زندانیان میناب  
زمان و محل برگزاری حراج :  

*** چهارشنبه : ۱۴۰۳/۱۲/۰۱                                                   از ساعت ۹ صبح 
*** بندرعباس - بلوار جمهوری اســامی )کمربندی( - نرسیده به سه راه جهانبار - 

انتهای خیابان بازرگانی پاک ۲۰  
تلفن : ۳۳۴۶۸۸۲۱ - ۳۳۴۶۸۸۲۰ - ۰۷۶

 گروه حوادث// عاملان جنایت هولناک بیرم که خانم معلم و 
سه فرزندش را برای سرقت طلا به قتل رسانده بودند، پس از دو 
جلسه محاکمه در دادگاه کیفری یک استان تهران در مجموع 

به پنج بار قصاص و بیش از نیم قرن زندان محکوم شدند. 
  عاملان جنایت هولناک بیرم که خانم معلم و سه فرزندش را برای سرقت 
طلا به قتل رسانده بودند، پس از دو جلسه محاکمه در دادگاه کیفری یک 
استان تهران در مجموع به پنج بار قصاص و بیش از نیم قرن زندان محکوم 
شدند. مهرماه امسال بود که خبر قتل فجیع یک خانم معلم ۴۱ساله به همراه 
سه دختر 7، ۸ و ۱۳ساله اش در خانه  شان در شهرستان بیرم استان فارس و 
دستگیری قاتلان آنها منتشر شد. ابوطالب خلیلیان، عموی خانواده درباره 
عاملان این جنایت هولناک به »جام جم« گفته بود: »زن ۲۵ســاله و مرد 
۳۰ساله همسایه عاملان این جنایت بودند. مرد، خرمافروش بود و وضعیت 
مالی مناسبی نداشت. همسر برادرم خیلی هوای شان را داشت. در منطقه 
ما زنان از طلاهای سنگین وزن درمراسم ها استفاده می کنند.زن مستاجر 
درمراسمی مدام از طلاهای همسر برادرم عکس و فیلم می گرفت و برای 
شوهرش می فرستاد. همین باعث شد تا نقشه قتل را بکشند. روز جنایت 
زن همسایه از زن برادرم خواست تا نحوه آماده کردن رنگینک را آموزش 
دهد. پس از مدتی دو دخترش، آرام و جانان به خانه او رفتند و با چاقو 
شاهرگ  هر سه زده شد. سپس آوا، دختر بزرگ خانواده را به خانه کشانده 

و او را نیز با چاقو کشتند. پس از قتل آنها مرد قاتل، محمدامین ۱۱ساله را 
دست وپابسته داخل پژوپارس انداخت. آنها محمدامین را گروگان گرفتند 
تا برای فرار از او استفاده کنند. پدر که به اوضاع خانه مشکوک شده بود، 
با برادرش ابوطالب تماس گرفت و او نیز با کمک پلیس ابتدا زن قاتل را 
که محمدامین را درصندوق عقب ماشین مخفی کرده بود، پیدا کرد. از سوی 
دیگر همزمان بود با بازگشت پدر خانواده، مرد قاتل قصد داشت او را نیز 
بکشد و جسد او را همراه سایر اجساد و خودرویش به ته دره بفرستد؛ اما 
ناکام ماند و دستگیر شده و به قتل چهار نفر با انگیزه سرقت اعتراف کرد.« 
۲۴دی ماه اولین جلسه دادگاه متهمان به قتل برگزار شد که در آن به اتهامات 
زن و مرد قاتل رسیدگی و هر دو تفهیم اتهام شدند. به گفته خلیلیان، برای 
مرد قاتل، وکیل تسخیری تعیین شد، اما زن قاتل پیش از تشکیل جلسه 
اول دادگاه وکیل تعیینی گرفت: »جلسه دوم دادگاه یک ماه بعد و در تاریخ 
۲۴بهمن ماه برگزار شد. برادرم به دلیل درد و رنج این جنایت در این دادگاه 
حاضر نشــد. در جلسه، بحث بر سر قتل جانان بود و این که آیا متهم زن 
قاتل است و در قتل جانان نقش داشته است؟ نماینده کمیسیون پزشکی 
اســتان فارس به دستور قضات در جلســه حضور داشت. با این که آنها 
گزارش خود را به صورت کتبی ارائه کرده بودند، اما در دادگاه حاضر شد 
و توضیحاتی ارائه کرد. نتیجه این شد که زن هم در قتل جانان نقش داشته 
است. به این شکل که زن ابتدا جانان را خفه کرده و سپس مرد با چاقو به 

او ضربه زد که براساس اعلام سازمان پزشکی قانونی، هر دو نفر به عنوان 
عامل مرگ در قتل جانان مشارکت داشتند. سه قتل دیگر را مرد قاتل انجام 
داده بود، اما زن جوان فقط معاونت داشته است. درواقع مرد قاتل هر چهار 
نفر را درنهایت با ضربه چاقو به قتل رســانده است. در جلسه اول، وکیل 
متهم زن چندان دفاعیه ای نداشت، اما در جلسه دوم تلاش کرد تا موکل 
را از اتهام قتل تبرئه کند. جالب این که نه وکیل و نه موکل هیچ کدام زیر بار 
اتهام قتل نمی رفتند. وکیل مرد قاتل هم می گفت قتل سه نفر را بر اساس 
مندرجات می پذیریم، اما قتل یکی از مقتولان کار موکل من نیست و کار 
متهم زن است و این زن باعث شد تا موکل من به حال و روز امروز بیفتد. 
مرد قاتل هم می گفت من اصلا در خانه نبودم و وقتی به خانه برگشــتم، 
دیدم زنم همه را کشته است. به گزارش جام جم، متهمان در دفاعیات شان 
قتل اعضای خانواده برادرم را تقصیر دیگری می انداختند.« قضات دادگاه 
پس از رسیدگی به این پرونده، متهم مرد را به خاطر مباشرت در سه فقره 
قتل عمدی رباب حاجی پور، آوا خلیلیان، آرام خلیلیان و مشارکت در قتل 
عمدی جانان خلیلیان با مشارکت متهم زن به چهار بار قصاص نفس در 
ملأ عام محکوم کردند. متهم زن هم به یک بار قصاص به خاطر مشارکت 
در قتل جانان محکوم شد. متهمان در رابطه با دیگر اتهامات خود ازجمله 
تهدید، آدم ربایی، معاونت در قتل و ... به بیش از ۵۰سال زندان و تحمل 

شلاق محکوم شدند. این رأی بدوی و قابل اعتراض است.

آگهی فقدان سند مالکیت  
نظر به اینکه آقای امید ابوالحسنی احمدی بموجب وکالت نامه شماره ۶۶۲7۰ مورخ ۱۴۰۳/۶/۲۸ تنظیمی دفترخانه ۵۵ بندرعباس از سوی خانم 
عصمت / پورشهبازی فرزند حسن به استناد دو فقره استشهادیه محلی بشــماره  ۱۴۰۳۶۲۶۵۱۰۲۵۰۰۰۲۶۲ مورخ ۱۴۰۳/۰7/۲۹ ارسالی از 
دفترخانه اسناد رسمی شماره ۵۵ شهر بندرعباس مدعیست که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه آپارتمان  نوع ملک طلق با کاربری به پلاک ثبتی 
۲۱۱۸ فرعی از ۱۰۶ اصلی ، مفروز و مجزا شده از ۱۰۴ فرعی از اصلی مذکور ، قطعه ۴ در  طبقه ۲ واقع در بخش ۰۱ ناحیه ۰۰ حوزه ثبت ملک 
ناحیه یک بندرعباس استان هرمزگان به مساحت ۲۰۲/۵ متر مربع بشماره شماره  چاپی۰۰۲۰۵۱ سری الف سال ۹۹ با شماره دفتر الکترونیکی 
۱۳۹۹۲۰۳۲۳۱۳۶۰۱۰۲۸۶ که بنام عصمت / پورشهبازی فرزند حسن  شماره شناسنامه ۶۹ تاریخ تولد۱۳۱۸/۰۶/۰۶ صادره از سیرجان دارای 
شماره ملی ۳۰7۰۸۱۹۳۸۹ ثبت و سند مالکیت صادر و  تسلیم گردیده بعلت اسباب کشی مفقود گردیده که تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
نموده ؛ لذا استناد ماده ۱۲۰ آئین نامه  اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود 
اصل سند مالکیت در نزد  خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ۱۰ روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره 

تسلیم و رسید  اخذ نماید در غیر این صورت وفق مقررات اقدام می گردد.   ۱۴۰۳/۵۴۸ م/الف- تاریخ انتشار : ۱۴۰۳/۱۱/۲۸  

 علی اصغر ولی پور  - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان
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فروردین :
ســعی کنید امروز را به تنهایی سپری کنید؛ زیرا 
شــما به این موضوع نیاز داریــد تا با خودتان 
خلوت کرده و برای مدتی ذهن خود را از اتفاقات اطرافتان خالی 
کنید؛ بنابراین تلفن را از دسترس خارج کرده و یک پیاده روی 
طولانی مدت داشــته باشــید.اجازه ندهید که کارهای کودکانه 
فرزندانتان شــماره آزار دهد و به جای آن ســعی داشته باشید 

اشتباهاتشان را به آنها گوشزد کنید.
  اردیبهشت :

هیچ وقت اصالت خود را فراموش نکنید و همیشه 
و در همه جا آن را نشان دهید.نسبت به توصیه 
و انتقادات اطرافیانتان پذیرا باشید؛ زیرا برخی از 
حرف های آنها می تواند کمک بسیاری در پیشبرد اهدافتان برای 
شما داشته باشد.اگر در کاری تخصص دارید؛ هیچگاه رایگان 
کاری برای دیگران انجام ندهید تا برای خود و تخصصتان ارزش 

قائل شوید.
  خرداد :

برخی مسائل مربوط به شــغلتان شما را آزار 
می دهد که لازم اســت هرچه ســریع تر در آن 
تغییراتی ایجاد کرده و اجازه دهید که همه چیز 
طبق برنامه ای که از قبل چیده اید؛ پیش برود.برای اســتفاده از 
توانایی ها و مهارت هایتان در رسیدن به اهدافی که می خواهید؛ 
استفاده کنید و مطمئن باشید که این کار باعث سرعت گرفتن شما 

در پیشرفتتان خواهد شد.
  تیر :

برای بیان احساســات واقعی خود لازم است 
تا از کلمات و جملات بهتری اســتفاده کنید که 
تأثیرگذاری آن بیشتر باشد.امروز انگیزه بسیار 
زیادی برای برقراری ارتباط و معاشــرت بــا افراد تازه دارید؛ 
بنابراین از این فرصت استفاده کنید و دوستان تازه ای برای خود 
پیدا نمایید.اگر می خواهید به اهداف و خواسته هایتان برسید؛ لازم 
اســت همه برنامه های خود را با منطق و آرامش جلو ببرید و 

نگرانی به خود راه ندهید.
  مرداد :

در چند روز گذشته بسیار کار کرده اید و همین 
باعث شــده تا خســتگی زیادی درون خود 
احساس کنید.لازم است برای مدتی از فضای کار 
فاصله بگیرید و به اندازه کافی استراحت کنید.اجازه ندهید کسی 
از احساسی بودن شما سوءاستفاده کند و به شما لطمه بزند.زمان 
بیشتری را در کنار خانواده و بین عزیزان خود سپری کنید و در 

سختی ها و مشکلات پشتیبان آنها باشید.
 شهریور :

ممکن اســت امروز احساس سردرگمی کنید و 
همین باعث شود که نتوانید تمرکز کاملی در کار 
خود داشته باشید؛ بنابراین لازم است که امروز را 
مرخصی بگیرید و استراحت کنید تا تمرکز ازدست رفته خود را 
باز گردانید.برای به دست آوردن جایگاه و موقعیت شغلی بهتر صبر 
و بردباری را در کار خود بیشتر کنید و مطمئن باشید که به زودی 

نتیجه خواهید گرفت.
 مهر :

لازم است کمی درون گرایی خود را کنار بگذارید 
و ســعی داشته باشید احساسات خود را بیشتر 
بروز دهید.بدون داشــتن انتظار از اطرافیانتان 
مهربانی کنید و با آنها به خوبی رفتار نمایید.وقت آن رســیده تا 
رابطه عاطفی خود را بازنگری کنید و نقص ها و مشکلات آن را 

پیدا کرده و برای رفعشان راه حلی پیدا کنید.
 آبان :

فکرکردن دررابطه با کنارگذاشــتن شغل خود را 
فراموش کنید؛ زیرا شما در حال حاضر نیاز به 
پول و سرمایه گذاری دارید و ترک کردن کارتان 
می تواند به ضرر زندگی تمام شود.ســوالاتی راجع به زندگی 
شخصی شما برای اطرافیانتان ایجاد می شود؛ اما لازم نیست که به 
تمام آنها پاسخ بدهید و همه اتفاقاتی که در زندگی  در حال جریان 

است را برای آنها بازگو کنید.
 آذر :

اجازه ندهید اطرافیانتان در کارهای حرفه ای و 
زندگی شخصی شما دخالت کنند؛ زیرا دخالت 
آنها می تواند مانع پیشــرفت شما در بسیاری از 
زمینه ها باشــد.امروز می توانید با انجام کارهای موردعلاقه تان 
آرامش درونی خود را بهبود ببخشید و برای باقی روزهای هفته 

انگیزه بالایی داشته باشید.
 دی :

برای پیشــبرد اهدافتان در زندگی لازم است تا 
دوستان بیشتری پیدا کنید و با افرادی که می توانند 
برای آینده شما تأثیرگذار باشند؛ ارتباط برقرار 
نمایید.هرگاه به مشکل و بن بستی رسیده اید از اطرافیانتان کمک 
بگیرید تا هرچه سریع تر مشکلات پیشروی شما حل شوند و 

بتوانید برای اهدافی که می خواهید؛ تلاش دوباره کنید.
   بهمن :

برای داشتن پیشرفت بیشتر در زندگی تان لازم 
است قبل از گرفتن هر تصمیمی آن را از جنبه های 
مختلف بررسی کنید تا از بروز مشکلات در آینده 
جلوگیری شود.شما فردی نسبتاً عصبی هستید و به راحتی کنترل 
خود را از دست می دهید؛ بنابراین برای رفع این مشکل می توانید 
از یک روان شناس کمک بگیرید و با عزیزانتان نیز راجع به این 

موضوع صحبت کنید.
  اسفند : 

روزهای گذشته شــما به تلخی سپری شده و 
در رابطه عاطفی تان احساس شکست می کنید؛ 
بنابراین لازم است هرچه زودتر به یک فضای 
امن و پر آرامش بروید تا تلخی این روزها برای شــما کم رنگ 
شــود.در زندگی تان ســرعت خود را به تعادل برســانید و از 

عجله کردن برای رسیدن به اهدافتان خودداری کنید.

جنوب کشور

طالع بینی

علیرضا حائری زاده ســرویس استان ها // 
فرمانداریزدگفت:رســانه های گروهی نقش 
مهمی در ایجاد زمینه مناسب و همچنین در 
امید بخشی و برگزاری باشکوه رخداد های 

مهم ملی و انقلابی بر عهده داشتند.
   وی نقــش خبرنــگاران کــه پــل ارتباطی 
مردم و مســئولان هســتندرا در بیان مسائل و 
مطالبات شــهروندان و همچنیــن بیان خدمات 
دولت و نظام اســلامی مهم واساســی دانست.

مســئولان  کرد:  بیان  سیدمحمدرضامدرســی 
همواره آماده شنیدن سوالات شهروندان بوده و 

هستند و برای حل مشکلات و تحقق مطالبات 
در چارچوپ قانــون و منافع و مصالح، تلاش 
صادقانه دارند و ایجاد امید و اعتماد باید همواره 
ســرلوحه امور قرار گیرد.فرماندار یزد دو عامل 
آلودگی هوا و حضور اتباع راازمهمترین معضلات 
یزددانست واظهارداشت: برای برون رفت ازاین 
مشــکلات همه تلاش ها با همــکاری مردم و 
پیگیری مســئولان  در حال انجام است و تداوم 
همراهی شهروندان نقش محوری در تحقق این 
اهداف دارد.مدرسی مهمترین فرصت های موجود 
شهرستان را وجود نیروی انسانی نخبه و کارآمد 

همراه با تعهد و تخصص در بخش های مختلف 
 دانســت. وی توجه به صنایع پــاک، هایتک، 
 دانش بنیــان وتلاش برای رفــع ناترازی ها در 
حوزه انرژی با جذب بخــش خصوصی برای 
ســرمایه گذاری و همچنین ایجاد فرصت برای 
حضور و بروز ظرفیت ها و بهره گیری از جوانان را 
ازجمله برنامه های مهم دولت در شهرستان یزدذکر 
کرد.فرمانداریــزد یکی از اقدامات مهم دولت در 
شهرستان را ساخت و واگذاری بیش از پنج هزار 
واحد مسکونی در مناطق و محلات مختلف اعلام 
کرد. وی به راه اندازی شــهرک ضایعات اشاره 

کرد که بر اســاس نیاز و مطالبات مستمر مردم و 
همچنین بخاطر نظارت و ساماندهی ضایعاتی های 
 پراکنده اقدام شده و مصوب سال ۱۳۹۹ شورای 
برنامه ریزی اســتانداری بوده و نقش مهمی در 

کاهش آســیب ها و تحقق خواست شهروندان 
دارد.وی بــه نظــارت برعملکردنانوایــی های 
سطح شهریزداشاره وافزود:نانوایی های باکیفیت 

باافزایش سهمیه آرد، تشویق می شوند.

آلودگی هوا ازمعضلات شهر یزد استآلودگی هوا ازمعضلات شهر یزد است

آرزو توکلی - سرویس اســتان ها // نماینده مردم کرمان و راور در 
مجلس درباره تقسیمات کشوری گفت: چند پیشنهاد برای تقسیمات 
کشوری ارائه داده ام و این پیشــنهادات درباره تبدیل شدن ماهان، 
شهداد، راین، گلباف و چترود به شهرستان است. پیگیریم و شانس 

شهداد از همه بیشتر است. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ شــهباز حسن پور در نشستی خبری اظهار کرد: هر ۱۰ 
نماینده استان کرمان در مجلس با هم توافق کردیم اختلافات سیاسی را کنار گذاشته و 
برای نخستین بار ۱۰ رای دادیم و رئیس مجمع انتخاب شد و تا امروز اختلافی با هم 
نداریم.وی در پاسخ به سئوالات خبرنگاران ضمن اشاره به اینکه ۱۵۰ مورد دستور از 
رئیس جمهوری و وزرا برای حل مسائل حوزه انتخابیه ام گرفته ام، گفت: به خانواده های 
داغدار حادثه واژگونی اتوبوس دانش آموزان تسلیت می گویم. من از نخستین دقایق 
وقوع حادثه با فرماندار کرمان تماس گرفتم و با مســئولان مختلف از جمله رئیس 
دانشــگاه علوم پزشکی، رئیس بیمارستان، هلال احمر و ... تماس گرفتم تا موضوع 
پیگیری و کار درمان مجروحان به خوبی انجام شود.حسن پور با اشاره به جلسه دو 
ماه قبلش با معاون وزیر راه و شهرسازی درباره نامناسب بودن وضعیت ناوگان حمل 

و نقل، تصریح کرد: گزارش موضوع و پیگیری درباره حادثه پیش آمده برای دانش 
آموزان کرمانی را به رئیس مجلس دادم.نماینده مردم کرمان و راور در مجلس درباره 
تغییر مدیرکل آموزش و پرورش استان بیان کرد: در همان روزهایی که وزیر آموزش 
و پرورش رای اعتماد گرفت، رضایی گفت که دارم اســتعفا می دهم که بروم و اعلام 
شد ستاد پزشکیان باید جمع بندی کند و پنج نفر را داشتند و یک ماه و نیم طول کشید 
و چند روز قبل اعلام کردند استان سه گزینه دارد و به مجمع نمایندگان اعلام شد و 
گفتیم هر فردی را که استاندار انتخاب کند، ما حرفی نداریم.وی در بخش دیگری از 
سخنانش با اشاره به مطالب صنفی مطرح شده از سوی خبرنگاران اظهار کرد: برای 
ملاقات با وزیر ارشاد درخواست وقت می کنم تا ۳۰ نفر از حوزه های مختلف فرهنگ 
 و هنری استان برای طرح درخواست ها و مشکلات این حوزه با وزیر گفت و گو کنیم.
حســن پور همچنین درباره وضعیت معیشــت مردم بیان کرد: مشکلات و وضعیت 
اقتصادی برای من کاملا ملموس است و موضوع اول من وضعیت معیشت مردم بود 
و بــا رئیس جمهوری و تیم اقتصادی دولت صحبت کرده ام و در عمل ســعی کردم 
بحث های مربوط به کمیته امداد، بهزیســتی و افراد بی خانمان در اولویت کارم باشد.
وی بیان کرد: برای ساماندهی معتادان متجاهر، با حضور مدیرکل بهزیستی استان و دبیر 

شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر در تهران چند جلسه برگزار کردیم و خروجی 
آن، پرداخت بخشی از مطالبات کمپ ماده ۱۶ بود.حسن پور با اشاره به پیگیری های 
دادستان مرکز استان در زمینه دهکده تندرستی در کرمان گفت: این پروژه در مساحت 
۱۰ هزار متر در حال ساخت است و بزرگ ترین مرکز برای افراد بی خانمان خواهد 
بود تا بحث درمان و اشتغال آنها در کارگاه های کوچک مهارت آموزی دنبال شود و 
۵۰۰۰ متر سوله این مجموعه احداث شده است.نماینده مردم کرمان و راور در مجلس 
در بخش دیگری از این نشست خبری درباره بازگشت ۱۵ درصد حقوق دولتی معادن 
به استان اظهار کرد: اقدامات مختلفی در این زمینه صورت گرفته و ترک فعل ایمیدرو 
را در یک مرحله اعلام کردیم و دیوان محاســبات ورود کرد و بیش از ۱۰۰ میلیارد 
تومان گرفتیم و در جاهای مشخص هزینه شده است.وی در پاسخ به پرسشی درباره 
خاموشی های مکرر افزود: بخشی از خاموشی ها به دلیل بی تدبیری در وزارت نیرو 
اســت. مشکلات را سال های گذشته داشتیم، اما نه به این اندازه و یکی از دلایل این 
وضعیت این است که وزارت نیرو سوختی که باید در تابستان برای نیروگاه ها ذخیره 
کند، نکرده است.حسن پور درباره اقدامات صورت گرفته برای ایجاد اشتغال در حوزه 
انتخابیه کرمان و راور نیز گفت: در ابتدای فعالیت من در این حوزه  انتخابیه، رتبه ایجاد 

اشتغال کرمان ۱۳ در استان و راور ۱۱ بوده و با کارهایی که پیش رفت، در حال حاضر 
رتبه کرمان در اســتان، اول و ۱۲۵ درصد سهمیه اشتغال شهرستان محقق شده است 
ضمن اینکه راور رتبه هفتم اشــتغال استان را دارد.نماینده مردم کرمان و راور درباره 
ساخت مسکن هم بیان کرد: برای ساخت ۶۵۰۰ واحد در آخر بلوار فرزانگان کرمان 
زمین تامین، کارگاه تجهیز شده و کار آغاز شده و کار ساخت ۶۵۰۰ واحد نیز در بلوار 
 همت شروع شده است.وی در بخش دیگر سخنانش از پیگیری مکرر برای رسیدن آب 
خلیج فارس به شهر کرمان خبر داد و افزود: بعد از پیگیری ها، ترک فعل در این پروژه 
نیز به دستگاه های نظارتی اعلام شــده است، ضمن اینکه پروژه بیش از 7۰ درصد 
پیشرفت دارد.حسن پور درباره اقدامات انجام شده در حوزه گردشگری اظهار کرد: 
برقراری پرواز کرمان - دبی در سال جاری کار بسیار بزرگی بود و همچنین در ماه های 
اخیر سه ایرلاین جدید در کرمان اضافه شده است.وی با اشاره به اینکه مقدمات کار 
انجام شده و امیدواریم قبل از نوروز قطار چهار تخته مسیر کرمان - تهران به ناوگان 
حمل و نقل اضافه شود، تصریح کرد: دنبال این هستند که در چهار سال آینده مسیر 
کرمان - تهران چهار ساعت کاهش پیدا کند.نماینده مردم کرمان و راور در مجلس در 
پاسخ به سئوال خبرنگار ما درباره پروژه دو بانده کردن محور کرمان - راور اظهار کرد: 
این پروژه اعتبار زیادی نیاز دارد و در حال کار است و خبرنگاران هر ماه در این رابطه 
از من مطالبه کنند.وی همچنین افزود: یکی از نیازهای مهم شهرستان راور سی تی اسکن 
بود که چهار ماه قبل تحویل دادیم، اما هنوز نصب نشده است.حسن پور در پاسخ به 
سئوالی درباره دخالت نمایندگان در عزل و نصب ها و به طور مشخص باشگاه مس 

کرمان گفت: به هیچ عنوان در باشگاه مس کرمان دخالتی ندارم.
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راه اندازی دهکده سلامت در زارچ یزد
علیرضــا حائــری زاده ســرویس 
فرمانداری  سرپرســت   // ها  استان 
زارچ ازایجاددهکده ســلامت شامل 
مرکزجامع درمان سرطان وبیمارستان 
بخش  و  خیرین  توســط  اوتیســم 

خصوصی دراین شهرستان خبرداد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ سعیدپرویزی 
مناسب  بیمارستان  ایجاد  اکنون  گفت:هم 
با تجهیزات لازم جزو نیازهای ضروری 
و مطالبات شــهروندان زارچی است که 
امیدواریــم خیران  در کنار دولت این امر 
راموردتوجه قراردهند. وی در نشســت 
با خبرنگاران اســتان با بیان اینکه وجود 
بیمارســتان برای ارائه خدمــات مورد 
نیاز و تامین ســلامت مردم حیاتی است، 
بیمارستان  با ســاخت  خاطرنشان کرد: 
ازتــردد مردم برای معالجه به شــهر یزد 
پیشگیری می شــود.  به گفته وی :مرکز 
شهرســتان زارچ به دلیل قرار گرفتن در 

کنار یکی از جاده های اصلی کشــور با 
ارائه خدمات به مســافران وگردشگران 
وهمچنین  شــهروندان، سرانه خوبی در 

زمینه درمان و سلامت ندارد.
  سرپرســت فرمانــداری زارچ یکــی 
از چالش هــای مهم این شهرســتان را 
حضور اتبــاع بیگانه و افراد غیربومی که 
یک ســوم جمعیت شهرستان را تشکیل 
می دهندبرشمردواظهارداشت:  ساماندهی 

در این زمینه از اولویت های این شهرستان 
اســت. پرویزی، فقدان برخی ادارات و 
نهادهای مســتقل با کادر اداری مناسب 
یــا نمایندگی بودن برخــی از آنها را از 
مشکلات شهرســتان تازه تاسیس زارچ 
ذکر کرد و گفت: هم اکنون ۲۸ اداره و نهاد 
در شهرستان مستقر شده و فعالیت دارند 
که بخش عمده به صورت نمایندگی اداره 
می شــوند و هنوز ادارات مهمی همانند 
تعاون، کار و رفــاه اجتماعی، تعزیرات 
حکومتی، حفاظت محیط زیست و منابع 
طبیعی در شهرستان شکل نگرفته است.

وی، محدودیــت زمین مناســب و کافی 
بــرای اجرای طرح هــای مختلف را از 
دیگرمعضلات این شهرستان عنوان کرد. 
پرویزی یکی از برنامه های مهم فرمانداری 
زارچ با همکاری دستگاه های مختلف را 
آماده سازی و تحویل اسناد زمین  مسکن 

ملی و جوانی جمعیت بیان کرد.

در نشست خبری نماینده کرمان و راور مطرح شد

از پیگیری تقسیمات کشوری در کرمان تا حادثه واژگونی اتوبوس از پیگیری تقسیمات کشوری در کرمان تا حادثه واژگونی اتوبوس دانش آموزاندانش آموزان

علیرضا حائری زاده ســرویس اســتان ها // 
نماینده مردم یزد، اشکذر، زارچ و بخش ندوشن 
در مجلس شورای اسلامی از بحران جدی آب در 
یزد خبر داد و جزئیات اقدامات انجام شده برای 

حل این چالش را تشریح کرد.
    به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر محمدصالح جوکار 
در مراسم افتتاح مخزن ۳۰ هزار متر مکعبی فدک و 
۵۰ کیلومتر رینگ شهری یزد که با اعتباری بالغ بر 
۱۰۰۰ میلیارد تومان به بهره برداری رســیده است، 
گفت: یزد در تابســتان با کمبود ۵۰۰ لیتر در ثانیه 
آب مواجه است. در سال گذشته وضعیت به حدی 
بحرانی شد که ســطح آب مخازن به ۹۰ سانتی متر 
رســید، اما برای جلوگیری از تنش اجتماعی، این 

موضوع رسانه ای نشد.
   وی با اشاره به برگزاری جلسات متعدد با مقامات 
ارشد کشــور افزود: برای حل بنیادی مشکل آب 
یزد، دو راهکار اساســی شامل انتقال آب از دریا و 
طرح خرسان در دستور کار قرار گرفته که مراحل 
مطالعاتی و اجرایی آن در حال پیگیری است.نماینده 
مردم یزد، اشکذر، زارچ و بخش ندوشن در مجلس 

شورای اسلامی تصریح کرد: در حال حاضر برخی 
مناطق شهر یزد با مشــکلات جدی کیفیت آب و 
افت فشــار مواجه هستند. با تکمیل رینگ شهری 
و مخازن جدید از جمله مخزن خیرآباد، عســکریه 
و مخزن دربید، امکان تعادل بخشی بین آب انتقالی 
 و آب چاه ها فراهم می شــود که بــه بهبود کیفیت 

آب شرب شهروندان کمک خواهد کرد.
جوکار با اشــاره به مشارکت بخش صنعت و معدن 
در تأمین آب استان اظهار داشت: شرکت مس متعهد 
شده خط انتقال آب را تا کرمان اجرا کند و از کرمان 
تا یزد نیز توسط شرکت واسکو )کنسرسیوم متشکل 
از سه شــرکت معدنی( انجام خواهد شد. همچنین 
 در طرح خرسان، ۵۰ درصد اعتبار توسط استان و 

۵۰ درصد توسط دولت تأمین می شود.
   وی با تقدیر از تلاش های اســتاندار در پیگیری 
 مطالبات آبی اســتان خاطرنشــان کرد: معادن و 
صنایع بزرگ موظف به ایفای مســئولیت اجتماعی 
خود در قبال تامین منابع مورد نیاز استان هستند و 
باید در تأمین آب شرب مردم مشارکت جدی داشته 

باشند.

کمبود ۵۰۰ لیتر در ثانیه آب شرب یزد در تابستان
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گزارش اختصاصی // کلنگ ساخت واحد بخار نیروگاه 
آلومینیوم المهدی به زمین زده شد. 

  مراسم کلنگ زنی این پروژه با حضور استاندار هرمزگان، 
مرادی و جــراره نمایندگان مردم هرمــزگان در مجلس 
 شــورای اســلامی، رئیس ســازمان صمت هرمزگان، 
محمد اولیاء مدیرعامل گروه مپنا، حمید رجب پور مدیرعامل 

و هیئت مدیره شرکت آلومینیوم المهدی برگزار شد. 
   حرکتی مهم برای رفع ناترازی برق

  اســتاندار هرمزگان در مراسم کلنگ زنی پروژه ساخت 
واحد بخار نیروگاه ســیکل ترکیبی آلومینیوم المهدی، بر 
اهمیت این پروژه در توســعه همه جانبه استان تأکید کرد. 
وی با اشاره به سرمایه گذاری ۱۱۰ میلیون یورویی گروه 
مپنا و مشارکت ســایر بنگاه های اقتصادی در این پروژه، 
اظهار داشت که ساخت این واحد طی ۳۲ ماه انجام خواهد 
شد. بهره برداری از آن علاوه بر کمک به رفع ناترازی برق 
در سطح ملی، نقش بسزایی در تأمین برق پایدار مجتمع 
آلومینیوم المهدی دارد و تضمین کننده پایداری تولید این 

مجموعه صنعتی بزرگ خواهد بود.
   مزایای زیست محیطی و اشتغال

  اســتاندار هرمزگان با بیان اینکه واحد نخســت ۱۸۰ 
مگاواتی این نیروگاه پیش تر وارد مدار شده، خاطر نشان 
کرد: »رویکرد مشــارکتی بنگاه های اقتصادی در تأمین و 
تولید برق، اقدامی ارزشمند و اساسی است که گروه مپنا در 
این زمینه پیشگام بوده و با حمایت و پشتیبانی مالی سایر 
مجموعه ها، شاهد تسریع در اجرای این پروژه مهم خواهیم 
بود. وی به مزایای زیست محیطی این پروژه نیز اشاره کرد 
و گفــت: »واحد بخار در کنار واحد گازی نیروگاه، علاوه 
بــر افزایش راندمان تولید و افزایش تولید برق، به کاهش 
آلودگی هوا نیز کمــک می کند که در جهت حفظ محیط 
زیست و توسعه پایدار یک گام مؤثر به شمار می رود. وی 
همچنین به نقش این پروژه در ایجاد اشتغال پایدار در استان 
اشاره کرد و افزود: »راه اندازی این واحد از نیروگاه افزایش 
تولید را در پی دارد و فرصت های شغلی جدیدی را برای 
نیروهای کار استان ایجاد خواهد کرد و به پایداری اشتغال 

در هرمزگان کمک خواهد کرد.
  احمد مرادی، نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای 
اسلامی، نیز در این مراسم بیان داشت: این پروژه گامی مهم 
در جهت تأمین انرژی پایدار و توســعه صنایع هرمزگان 
محســوب می شــود.« وی افزود: »این پروژه نه تنها به 
تأمین برق مورد نیاز تولید آلومینیوم کمک می کند، بلکه 
به بهره وری بیشتر و صرفه جویی در مصرف منابع انرژی 
 نیز منجر خواهد شــد. مرادی با اشــاره به وجود حدود 
۲۰ هزار مگاوات ناترازی برق در کشور، اظهار داشت: با 
تفاهم نامه هایی که بین وزارت نیرو و صمت انجام شده، قرار 
است ۱۰ هزار مگاوات از این ناترازی توسط صنایع برطرف 
شود. وی همچنین از گروه مپنا که بخشی از این مشکل را 
رفع می کنند، تشکر کرد و افزود: این مسئله برای کل کشور 
باید حل شود و همه باید تلاش کنیم تا این مهم اتفاق بیفتد.

   اهمیت پروژه
  مدیرعامل گروه مپنا در این مراسم تأکید کرد که این پروژه 
به دلیل عدم مصرف سوخت جدید، تأثیرات زیست محیطی 
زیادی خواهد داشــت و روزانــه یک میلیون متر مکعب 
گاز طبیعی را که معادل کاشــت ۳۰ میلیون درخت است، 
صرفه جویی خواهد کرد. وی افزود: این مدل تأمین مالی 
که توسط منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس و گروه مپنا 
انجام شده است، به تأمین مالی مستقل از بودجه های دولتی 

کمک می کند.
   ویژگی ها و مدل تأمین مالی

  مدیرعامل گروه مپنا توضیح داد:  این پروژه با توافقی که 
بیــن منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس و گروه مپنا انجام 
شده، تأمین مالی می شــود و صنایع مستقر در این منطقه 
سهمی از تولید واحد بخار خواهند داشت. وی گفت: این 
اقدام، تأمین مالی پروژه را مســتقل از بودجه های دولتی 
ممکن می ســازد و این مدل به دلیل عدم مصرف سوخت 
جدید، تأثیرات زیســت محیطی زیادی خواهد داشت و 
روزانه یک میلیون مترمکعب گاز طبیعی را صرفه جویی 
خواهد کرد که معادل کاشت ۳۰ میلیون درخت است. وی 
ابراز امیدواری کرد: این مدل بتواند در سایر مناطق کشور 

نیز توسعه یابد.
  راه حل کارآمد و به صرفه

  فاطمــه جراره، دیگر نماینده مردم هرمزگان در مجلس 
شورای اسلامی، در این مراسم گفت: »یکی از موضوعاتی 
که این روزها بیشتر با آن مواجه هستیم، مسئله ناترازی 
برق اســت. وی افزود: »این پروژه که یک راه حل بسیار 
کارآمد و به صرفه برای کشور محسوب می شود، می تواند 
قســمتی از ناترازی برق صنایع را برطرف کند و ما باید 
با همدلی و همکاری در کنار هم باشیم تا بتوانیم سریع تر 
این کار را به سرانجام برسانیم.« جراره همچنین خاطرنشان 
کرد: »نمایندگان، مدیران و استاندار هرمزگان همیشه در 
این مسائل پیش قدم بوده اند و همکاری لازم را داشته اند.

وی ابراز امیدواری کرد: »موضوع ایفای مســئولیت های 
اجتماعی نیز بسیار حائز اهمیت است و مردم استان باید 
بهره مندی بیشتر و بهتری داشته باشند و امیدوارم که با کمک 
شما شاهد توسعه و شکوفایی استان باشیم و مردم نیز از 

این توسعه بهره مند شوند.«
   بهره برداری از واحد دوم گازی در فروردین

  مدیرعامــل آلومینیوم المهدی نیــز در این آیین، گفت: 
»همزمان با نیمه شعبان، مراسم کلنگ زنی ساخت واحد 

بخار نیروگاه سیکل ترکیبی آلومینیوم المهدی با حضور 
استاندار هرمزگان برگزار شد. این اقدام یک اتفاق مبارک 
در مجموعه آلومینیوم المهدی است که با هدف رفع ناترازی 
برق و تأمین نیازهای تولید آلومینیوم به برق انجام می پذیرد. 
وی اعلام کرد: »مجموعه مپنا از سه سال گذشته در جهت 
رفع ناترازی برق هرمزگان و برطرف نمودن نیازهای تولید 
آلومینیوم به برق، پروژه سیکل ترکیبی ۵۴۶ مگاواتی را 
در آلومینیوم المهدی مصوب، طراحی و به اجرا درآورده 
است.« رجب پور بیان داشت: »نیروگاه المهدی شامل دو 
واحد گازی هرکدام به ظرفیت نامی ۱۸۳ مگاوات و یک 
واحد بخار به ظرفیت ۱۸۰ مگاوات است که در مجموع 
ظرفیت نامی ۵۴۶ مگاوات را تأمین می کند.« وی افزود: 
»واحــد اول گازی در فروردین ســال جاری با حضور 
علی آبادی، وزیر وقت صنعت، معدن و تجارت افتتاح و 
به بهره برداری رسید و هم اکنون برق تولیدی آن به شبکه 
استان متصل است.« مدیرعامل شرکت آلومینیوم المهدی 
همچنین اضافه کرد که واحد دوم گازی با پیشرفت بالای 
۹۰ درصد تا سال آینده در فروردین ماه با حضور مقامات 

استانی راه اندازی و به شبکه متصل خواهد شد.
   مزایای پروژه و راندمان بالا

  رجب پــور در رابطه با پروژه واحد بخار که آغاز به کار 
کرد، عنوان داشت: »این پروژه ظرف مدت ۳۲ ماه آینده با 
سرمایه گذاری نزدیک به ۱۱۰ میلیون یورو و با مشارکت 
برخی از صنایع فولادی اســتان به اجــرا و بهره برداری 
خواهد رسید.« وی افزود: »از نکات بارز نیروگاه سیکل 
ترکیبی می توان به راندمان بالا و صرفه جویی در مصرف 
سوخت اشاره کرد. راندمان سیکل گازی فعلی حدود ۳۶ 
 درصد است، اما با تکمیل سیکل ترکیبی، راندمان به بالای 
۵۰ درصد ارتقا خواهد یافت. این افزایش راندمان موجب 
صرفه جویی حدود یک میلیــون مترمکعب گاز در روز 
خواهد شد که با توجه به کمبود گاز در کشور، ارزش بسیار 

زیادی دارد.«
   صنایع به کمک صنعت برق آمده اند

  خلیل قاســمی، رئیس ســازمان صمت هرمزگان، نیز 
در این آیین اظهار داشــت: »در برنامه قبلی شاهد بودید 
که توســعه صنعتی اســتان در زنجیره فولاد، واحدهای 
پایین دستی آلومینیوم و زنجیره شیشه به عنوان اهداف کلان 
هدف گذاری شده است.« وی افزود: »خوشبختانه تمامی 
پروژه ها آغاز شــده اند و یکی از موضوعات مهم استان 
تأمین گاز و برق اســت که شاهد هستیم خود صنایع به 

کمک صنعت برق آمده اند. رئیس سازمان صمت هرمزگان 
خاطرنشان کرد: »ما در این مجموعه بنا داریم تولید برق 
واحدهای صنعتی را به بیش از ۵۰۰ مگاوات برسانیم و 
پروژه ای که شروع شد، بخشی از این برنامه است. البته باید 
این ظرفیت را به بیش از هزار مگاوات برسانیم تا صنایع 
بتوانند انــرژی مورد نیاز خود را تأمین کنند و واحدهای 
تولیدی دیگری که در اختیار وزارت نیرو هستند نیز بتوانند 

خدمات لازم را برای مردم ارائه دهند.

با حضور استاندار هرمزگان صورت گرفت؛با حضور استاندار هرمزگان صورت گرفت؛
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